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Podučavanje Fa na konferenciji na Srednjem zapadu SAD-a 
 

26. lipanj, 1999. Chicago 
 

Li Hongzhi 
 
Pozdrav svima! (Aplauz) Još jednom je prošlo dosta vremena otkada sam vas zadnji puta vidio. 
Neki ljudi ovdje su novi učenici, a novim učenicima je vrlo teško doći na Fa konferencije poput 
ove, a one su naročito potrebne za njihov napredak i korisne za ubrzavanje njihovog napretka. 
Upravo zato održavamo Fa konferencije. Osjećam da je itekako potrebno da nakon ove Fa 
konferencije ovdje u Chicagu napravimo od Chicaga središte koje će omogućiti Fa učenje na 
području Srednjeg zapada. U isto vrijeme, želio bih iskoristiti ovu priliku da se susretnem sa vama. 
Također želim čuti u vašem dijeljenju iskustava kakve ste napretke postigli kao i do kakvih ste 
spoznaja došli za vrijeme nedavnog perioda kultivacije. Jučer me novinar upitao: "Što vas je učinilo 
najsretnijim u vašem cijelom životu?" Naravno, moj cijeli život je bio posvećen ovoj jednoj stvari. 
Rekao sam, što se tiče stvari običnih ljudi, ne postoji ništa što bi me učinilo najsretnijim, ali kada 
čujem ili vidim učenike kako dijele iskustva, tada se osjećam najzadovoljnije. (Aplauz) Svaki djelić 
napretka koji su učenici postigli nije bio nimalo lagan. Izdržali su puno teškoća. U ovom društvu 
praktičnih interesa i među emocijama ljudskog svijeta, nije dovoljno samo pričati o otpuštanju 
vezanosti i rješavanju konflikata na način koji je drugačiji od običnih ljudi. Moraju to sprovesti u 
djelo, i to je teško. Ostati nedirnut sa tim praktičnim interesima pred njima, rješavajući ih sa 
smiješkom kada su suočeni sa gnjevom i mržnjom, i tražeći vlastite greške usred konflikata – to su 
stvari koje obični ljudi ne mogu. Činjenica je da je očajavajuće kada prolazite kroz te testove. 
 
 Zato kada čitam vaša iskustva, ili slušam kada dijelite iskustva, cijenim cijelo putovanje 
koje ste prošli. Svatko od vas bi mogao napisati knjigu o svome kultivacijskom procesu, o onome 
što znate i onome što vam još nije jasno ili čega niste svjesni, jer postoje i drugi faktori na djelu iza 
kulisa. Kada postignete Ispunjenje, vidjet ćete da je kultivacijski proces svake osobe, proces u 
kojem osoba utvrđuje svoju moćnu vrlinu. Jedino je tada moguće vidjeti veličanstvenost bića. 
(Aplauz) Koliko ljudi u povijesti se uspješno kultiviralo? Vrlo malo. Možda znate za neke od njih 
po pričama o kultivatorima i legendama koje su se prenosile u povijesti. Postoji toliko puno ljudi na 
svijetu, pa zašto se većina njih ne može kultivirati, i zašto se više ljudi nije uspješno kultiviralo? 
Zato jer ljudi ne mogu napustiti ljudskost. Ljudi uvijek gledaju na sve sa ljudskim vrijednostima, 
kao način na koji moderni ljudi razumiju znanost, ili kao način na koji ljudi tumače čuda koja se 
pojavljuju u svijetu kultivacije, ili kao način na koji ljudi prakticiraju svoja religijska uvjerenja. 
Uvijek koristeći ljudske standarde i ljudske domene, ljudi gledaju na sve te stvari sa utvrđenim 
načinom razmišljanja koje se razvilo postnatalno; nikada neće doći do ispravnog zaključka. Ljudi 
postaju sve više praktičniji suočeni sa osobnim interesima. Ljudi ne mogu napustiti ljudskost, i zato 
nema puno ljudi koji su se uspješno kultivirali u toku povijesti. Naravno, danas sam otkrio istinski 
Fa ovog kozmosa svima vama, i svemoguća strana Fa je prikazana, i sada zaista postoji puno ljudi 
koji se mogu istinski kultivirati i istinski napredovati u kultivaciji. Zato ima toliko puno Dafa 
učenika, toliko puno ljudi koji su marljivi i toliko njih koji će postići Ispunjenje u budućnosti. 
(Aplauz)  
 
 Novinari me stalno pitaju: "Zašto toliko ljudi uči [Dafa]?" Teško im je to zamisliti. Puno 
ljudi u svijetu - ne samo novinari - su čitali Dafa knjige pokušavajući pronaći odgovor na to. Čak i 
kada uzmu Zhuan Falun, i dalje traže: "Zašto toliko puno ljudi uči ovo? Što pobogu ima unutra?" 
Nakon što prolistaju par stranica ne mogu pronaći ništa. (Smijeh) I to je zato jer je taj mentalitet sam 
po sebi velika prepreka. Ne teži ničemu, dobij prirodno. U ljudskom društvu, sve se može dobiti 
napornim radom i takmičenjem; jedino stvari iznad običnih ljudi ne mogu se dobiti kroz ono što 
ljudi smatraju napornim radom i takmičenjem. Upravo suprotno, morate se odreći vezanosti težnje 
kako bi dobili Fa-istine. Ovo je totalno suprotno ljudskom razumijevanju. Ljudi ne mogu vidjeti 
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stvari jasno, upravo zato jer mnogi ljudi gledaju na sve kroz ljudska shvaćanja. Zašto toliko puno 
ljudi dolazi učiti [Dafa]? Zato jer je toliko ljudi vidjelo Fa-istine kozmosa. Toliko je jednostavno. 
Zašto onda ima toliko drugih koji ne mogu vidjeti Fa-istine kozmosa? To je zapravo pitanje 
kvalitete prosvjetljenja ljudi. Neki ljudi mjere sve ovdje ljudskim predodžbama i ljudskim 
vezanostima. Ipak neki ljudi nemaju nikakve predodžbe, pa mogu vidjeti prisutnost Fa, i mogu 
vidjeti pravu prirodu Fa. (Aplauz) Neki ljudi čak nisu u stanju riješiti se svojih postnatalno stečenih 
razmišljanja bez obzira koliko naporno se trudili. Gledaju na Dafa isto kao što gledaju na sve ostalo 
- sa predodžbama. Jednom kada gledaju na nešto, odmjere to sa predodžbama koje su razvili među 
svakodnevnim ljudima. Ali jesu li njihove predodžbe ispravne? Ili su pogrešne? Jesu li istina? Ljudi 
ne razmišljaju o tome pažljivo i iskreno. To je jedan razlog zbog kojeg toliko puno ljudi ne mogu 
dobiti Fa. Kroz nedavni kultivacijski period, mnogi učenici su se zaista mnogo poboljšali, pogotovo 
učenici veterani. Mogu razumjeti Fa iz Fa, i zaista su prikazali domen i ponašanje kultivatora, koje 
je drugačije od onoga koje pripada običnim ljudima. Zaista su izvanredni.  
 
 Neki učenici su mi u svojoj kultivaciji više puta rekli: "Zašto toliko loših, običnih ljudskih 
misli i dalje izviru nakon što sam se kultivirao već toliko dugo? Neke od misli koje izviru su 
užasne." Pričao sam o ovoj temi puno puta sa svima vama. Jako je teško kultivatorima istinski se 
riješiti ljudskih vezanosti. Ali ako i dalje imate vezanosti za vrijeme kultivacije ne znači da se niste 
dobro kultivirali. Činjenica da ste osjetili svoje vezanosti samo po sebi pokazuje napredak. I 
zapravo, vezanosti koje kultivatori pokazuju su samo ono što se manifestira nakon što su iste 
smanjene. Nekada su misli koje izviru jako loše, i to je samo zbog toga što su tako loše. Te su 
razvijene među običnim ljudima u prošlosti, prije kultivacijske prakse. Takvi su svakodnevni ljudi. 
Pa svakodnevni ljudi nisu sposobni prepoznati da su te loše. Dok se kroz kultivaciju kontinuirano 
poboljšavate, biti će ih sve manje i manje. Ali prije nego budu potpuno eliminirane, iako ih je manje 
i manje, i dalje su tako loše kada se pokažu. Zato neki učenici – čak i nakon nekoliko godina 
kultivacije – i dalje otkrivaju jako loše vezanosti. To je razlog.   
 
 Pored toga, kultivatori u prošlosti nisu istinski uklonili svoje vezanosti. Oni su samo 
potisnuli ili obuzdali njihove loše namjere ili misli. Samo učenici koji se kultiviraju u Dafa istinski i 
potpuno uklanjaju sve vezanosti, zato jer je jedino Dafa sposoban to postići.  
 
 Pošto se vezanosti i loše misli kultivatora neprestano smanjuju, manifestacije tih vezanosti 
i loših misli postaju slabije i slabije, pa razlika u ponašanju između kultivatora i svakodnevnih ljudi 
raste više i više. Kultivatorima je gong visok koliko i xinxing. Zato što si kultivator, tvoje vezanosti 
i loše misli su se smanjile za vrijeme tvoje kultivacije, gledaš na stvari drugačije od običnih ljudi, 
područje tvojih misli je poraslo kao i tvoj gong. Ako se područje tvojih misli ne povisi, neće se ni 
tvoj gong povisiti. Nije onako kako ljudi misle – da je vrlina naglašena zbog straha od činjenja loših 
djela nakon što se dobije gong visokih razina, božanske moći i postizanje Daoa. To bi značilo da ne 
znači ništa ako kultivator ne vrednuje vrlinu. To nije slučaj! Ako ne stavljaš naglasak na vrlinu 
nećeš uopće moći napredovati u kultivaciji. Također sam govorio o tome da su materija i um jedno 
te isto. Sve je u kozmosu stvoreno kozmičkom Fa-istinom koja je Zhen, Shan, Ren. Sva materija i 
svi faktori živih bića su ostvareni karakteristikama Zhen, Shan, Ren. Ako se ne prilagodiš njima 
nećeš moći ići gore. Um i materija su jedno te isto. Ne želim previše govoriti danas zato jer imate 
samo jedan dan za Fa konferenciju i puno ljudi će čitati svoja iskustva. Pa nastavimo sa 
uobičajenom praksom gdje vi pričate ujutro, a oni koji ne stanu u jutarnji raspored mogu održati 
govore kada se konferencija nastavi popodne. U vremenu koje preostane odgovarat ću na pitanja 
koja imate u svojoj kultivaciji. Tada možete proslijediti papiriće sa svojim pitanjima. Ovo je sve što 
sam zasada htio reći. (Aplauz)  
 
*  *  *  * 
 
Učenici su razmjenjivali iskustva tijekom cijelog jutra i jednim dijelom popodneva. Pričali su vrlo 
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dobro, neki učenici imaju vrlo duboko razumijevanje Fa, što je odlično. Drugim riječima, ova naša 
Fa konferencija je postigla svoj cilj. Kroz razgovor i dijeljenje iskustava s drugim učenicima, više 
ljudi može prepoznati svoje nedostatke i koji su im propusti u kultivaciji. Vidjevši kako se drugi 
kultiviraju, trebali bi dokučiti kako da ih dostignemo. Zapravo, ovo je upravo efekt koji želimo 
postići. Ne možemo dozvoliti da samokultivacijski [dio ovoga] postane formalnost; već trebamo 
postići efekt istinskog napretka učenika. Smatram da je ova naša Fa konferencija prošla vrlo dobro. 
Sada ću iskoristiti ovo poslijepodne da odgovorim na vaša pitanja.  
 
 Pitanje: Puno ljudi, kao i ja, ne znaju smijemo li ili ne kada radimo vježbe, osim druge i 
pete, raditi vježbe onoliko puta koliko želimo. Možemo li ih raditi devet puta?  
 
 Učitelj: Smatram da to nije problem. U posebnim okolnostima kada imate vremena 
možete raditi više. Kada nemate vremena, možete raditi malo manje. Ali obično trebali biste ih 
raditi onoliko koliko se trenutno zahtijeva. To je u osnovi dovoljno da se održi korak sa vašom 
kultivacijom. Naročito u grupnom vježbanju, mora biti ujednačeno. Naravno, u interesu vaše 
kultivacije, bolje je ako imate vremena i ako ih možete raditi malo duže. Uzeto je u obzir da se Dafa 
kultivacija danas odvija u običnom ljudskom društvu. Vaša kultivacija mora biti integrirana sa 
običnim ljudskim društvom onakvim kakvo ono jest. Stoga bi pretjerani zahtjevi za izvođenje 
vježbi utjecali na vaš posao i studij, i ne biste mogli balansirati te stvari. U potpunosti sam to uzeo u 
obzir tako da vaša kultivacija može postići svoj cilj. Cilj se može postići ako ih radite u 
zahtjevanom broju. Ali nije problem ako radite više, zato jer, kako sam rekao, ako zaista postanete 
prezaposleni i radite manje možete to nadoknaditi radeći više kada kasnije ulovite priliku. Pa kada 
je riječ o vježbama, možete ih prilagoditi prema svom vlastitom rasporedu. Međutim, što se tiče 
poboljšavanja xinxinga i učenja Fa, ne možete tražiti prečace. Čak i kada nemate vremena, morate 
pronaći vremena da bi čitali knjigu. Zaista morate voditi računa o tome.   
 
 Pitanje: Drugim riječima koliko puta bi trebali raditi svaku vježbu? 
 
 Učitelj: Biti će dovoljno da ih radite onoliko puta koliko se zahtjeva u mojoj knjizi. Ako 
imate vremena možete raditi više. Premda je u redu da ih samo radite prema vremenu na snimci; to 
će biti dovoljno. 
 
 Pitanje: Na konferenciji u Kanadi, rekli ste da ljubav koju majka ima prema svojem djetetu 
ne bi trebala kultivatoru postati vezanost. Hvala vam. Ja sam ta majka. Kupila sam knjigu Falun 
Gong mojem sinu.  
 
 Učitelj: Majka veoma voli svoju djecu. Ljudski svijet ne može bez majčinske ljubavi. Ali 
kao kultivatori, trebali bi oplemeniti i proširiti tu ljubav, trebamo dozvoliti da više ljudi osjeti 
suosjećajnost, sva djeca bi trebala osjetiti suosjećajnost Dafa učenika, trebamo proširiti svoja srca 
tako da budemo suosjećajni prema svima. To bi bilo još bolje. U isto vrijeme, svi trebate obratiti 
pozornost na problem u kultivaciji. Dafa učenici moraju dobro održavati svoje odnose sa obitelji, 
rođacima i prijateljima. Trebate biti ljubazni, suosjećajni, a ne namjerno hladni prema ljudima. To 
ne bi bilo u redu. Forsirati samoga sebe da to učiniš je potpuno drugačije nego kada kultivator zaista 
otpusti vezanost za osjećaje (qing). Poboljšanja se manifestiraju na različite načine za vrijeme 
postupnog procesa. Zato za vrijeme kultivacijskog procesa možeš sa ljubavlju skrbiti za svoju djecu 
i za starije. To nije pogrešno. Nije pogrešno čak ni za kultivatora. Ključ je da se ne bude previše 
vezan, zato jer su vezanosti upravo ono što kultivator ne bi trebao imati. Ako vas bilo kakva nit 
veže, nećete moći otići.  
 
 Pitanje: Ovu lijepu planetu Zemlju ljudi teško oštećuju nasiljem i industrijskim 
zagađivanjem. (1) Koliko još dugo može izdržati ova krhka i osjetljiva Zemlja?  
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 Učitelj: Bolje da zasada ne govorim o tim stvarima. Čak i da otkrijem njenu pravu 
situaciju, ljudi neko vrijeme ne bi vjerovali. Kao kultivatori, ne trebamo se brinuti koliko dugo 
Zemlja može izdržati, zato jer koliko dugo može izdržati nema nikakve veze sa tvojom 
samokultivacijom, jer ćeš nadići svakodnevne ljude i u potpunosti postići stanje koje je više od 
svakodnevnih ljudi. Dok se vraćaš svojem originalnom istinskom ja i dok se kultiviraš ti se već 
polako probijaš iz stanja svakodnevne osobe. Nikakve prirodne katastrofe ili ljudske katastrofe 
nemaju nikakve veze s tobom. Stoga je bolje da se ne zabrinjavaš sa tim stvarima.  
 
 Pitanje: (2) Da li bi kao Falun Dafa kultivator trebao proširiti svoju suosjećajnost prema 
Zemlji i prema različitim živim bićima?  
 
 Učitelj: Suosjećanje kultivatora je široko. Možemo imati suosjećanje prema svim živim 
bićima zato jer su sva živa bića usred patnje. Međutim, nikako ne smijemo smatrati životinje 
jednakim ljudima. Zašto? Reći ću vam istinu. Izobilje Zemlje je stvoreno za ljudsku rasu. Sva 
stvorenja uključujući biljke i životinje postoje za čovjeka. Upravo zato ih apsolutno ne možemo 
brkati sa ljudima. Suosjećanje osobe i brižljivost prema drugim stvorenjima nikako ne smije nadići 
brižljivost koju ljudi imaju jedni prema drugima. Možete prepoznati da sva živa bića pate i možete 
imati milost za njih, ali nikako ih ne smijete smatrati jednakima.  
 
 Pitanje: Može li se Zemlja zaštititi prirodnim katastrofama kao što su bolesti i vulkanske 
erupcije? 
 
 Učitelj: Ništa na Zemlji ne postoji slučajno. Ništa na ovoj Zemlji se ne događa slučajno. 
Sve ima svoje razloge. Ali nije onako kako ti misliš da jest. Bogovi su ti koji čuvaju Fa istine i bića 
ove razine. Prirodne katastrofe i bolesti, među ostalim stvarima, imaju ljudske razloge. Drugim 
riječima, do njih dolazi jer je karma ljudske rase enormno porasla. Ako ljudska srca postanu užasna, 
zemlja će se osiromašiti, voda će biti u oskudici i prirodne katastrofe će vrvjeti, uključujući 
vulkanske erupcije i potrese. Zato jer je sve stvoreno za ljude, sve će biti dobro kada ljudi postanu 
dobri; ako ljudi postanu loši, sve će se okrenuti na loše.  
 
 Pitanje: Kako ljudi mogu postati bolji stanovnici Zemlje? 
  
 Učitelj: Poboljšanjem morala. Ako čovječanstvo može povisiti moralnost do svoje 
najbolje razine, smatram da bi se prirodne katastrofe i razne bolesti koje prijete ljudima zasigurno 
smanjile, a isto vrijedi i za ratove. Ako se ljudska moralnost ne poboljša, svašta se može desiti. 
Zapravo sve se degeneriralo upravo zato jer se ljudsko srce degeneriralo. Kao što sam maloprije 
rekao, ova je Zemlja stvorena i postavljena za ljude. Pa ako ljudi degeneriraju, sve ostalo će 
degenerirati sukladno tome.  
 
 Pitanje: Puno puta sam vidio i čuo kako se čudne i jedinstvene stvari dešavaju meni i 
drugima. Znao sam da su se sve te stvari dogodile prije. Nisam se mogao prisjetiti detalja, iako sam 
sto posto siguran da sam već prije vidio i čuo ono što sam vidio i čuo. Jednostavno se nisam mogao 
sjetiti sve dok se nisu dogodile. Zašto? 
 
 Učitelj:  To je vrsta osjetilne sposobnosti - naslutio si i shvatio neke stvari iz prošlosti ili 
budućnosti. Kompozicija univerzuma uključuje postojanje različitih vremena i različitih prostora. 
Objasnio sam to pitanje u Falun Gongu i Zhuan Falunu. Pored toga, sve u ovoj našoj dimenziji je 
napravljeno od molekula, kao zrak, željezo i ovaj mikrofon, ljudsko tijelo i ljudske oči. Pa ono što 
ljudi mogu vidjeti je svijet sačinjen od molekula. Ipak, molekule nisu jedine čestice u univerzumu; 
one su napravljene od čak još mikrokozmičkijih čestica. Molekule tvore ovo okruženje, koje je 
danas vidljivo nama ljudskim bićima i u kojem čovječanstvo živi. Pa što se tiče svijeta koji je 
napravljen od čestica koje su manje od molekula vidljivih čovjeku, ljudske oči ga ne mogu vidjeti. 
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Da bi ljudi vidjeli tu razinu, moraju imati takvu vrstu oka koje je sastavljeno od toliko 
mikrokozmičkih čestica. Razlog zbog kojeg ih kultivatori mogu vidjeti je zbog toga jer im je 
mikrokozmičkije oko otvoreno za vrijeme kultivacije.  
Mikrokozmičke čestice su zapravo napravljene od čak još mikrokozmičkijih čestica. Pa to oko ima 
formu egzistencije na svakom sloju čestica. Kultivatori omogućuju tom oku da radi i da bude 
povezano sa ovom ljudskom stranom. Tada možeš vidjeti. Ovdje govorim o Trećem oku iz drugog 
kuta. 
  
 Pitanje:Dao sam govor na Fa konferenciji u Torontu. Puno ljudi je zatražilo kopije mog 
napisanog govora tvrdeći da će pomoći u širenju Fa zapadnjacima. Smijem li podijeliti moj 
napisani govor?  
 
 Učitelj: U redu je da to napravite ako naši učenici imaju specifičnu namjenu u širenju Fa. 
Ako ga daš, to je u redu. Ali nakon što je iskorišten, nemojte ga pretvoriti u materijal za učenje ili 
nešto što ljudi cirkuliraju za čitanje. Nemojte dozvoliti da utječe na Fa. Nemojte ga dijeliti na 
organiziran način. Ako je potreban u specijalnim okolnostima širenja Fa i vi ga date, to je u redu. 
To je drugačije.  
 
 Pitanje: Neprestano primamo iskrene pozdrave Učitelju Liju iz mnogih regija. Zato jer ih 
je jako puno grupirali smo ih na sljedeći način. Bilješke iz Kopnene Kine uključuju sljedeće regije: 
grad Huludao u Liaoning provinciji, Weihai, Shenyang, Guangzhou, Kunming, Zhengzhou, 
Chongqing, Ningbo, Panjin, Baoding, Shiyan, Nanjing, Harbin, Tianjin, Yingkou u Liaoning 
provinciji, Pingdingshan, Zhongshan iz Guangdong provincije, Qinhuangdao, Shijiazhuang, 
Beijing, Yantai, i Xiangtan. Svima Učitelj jako nedostaje. Također žele uvjeriti Učitelja da bez 
obzira na koliko velike smetnje i testovi nailaze, njihova odlučnost i vjera u prakticiranje Dafa neće 
se poljuljati; proći će kroz test na Učiteljevo zadovoljstvo. (Aplauz) Učenici iz Sjedinjenih država iz 
područja Washingtona, Michigana, Houstona, Floride, Woodlanda, Kalifornije, Chicaga, 
Singapura, Kanade, Toronta i Indonezije šalju Učitelju velike pozdrave. 
 
 Učitelj: Svima hvala. (Aplauz)  
 
 Pitanje: Svi su izjavili da će kultivirati Dafa uporno i marljivo sve do Ispunjenja. 
  
 Učitelj: Naši učenici su radili iznimno dobro. Sposobni su razumjeti Dafa jako dobro. 
Zapravo, kada netko ima duboko razumijevanje Dafa i duboko uvažava samu kultivaciju može 
postići ovo u procesu kultivacije.  
 
 Pitanje: Učitelju molim vas recite nam, kada su Isusa trebali razapeti, što su svi njegovi 
učenici radili? Učitelju, molim vas prenesite ovo ljudima u svijetu i na nebesima: mi Dafa učenici 
apsolutno nećemo dopustiti da se tako nešto dogodi. 
 
 Učitelj: (Srdačan aplauz) Hvala vam! Kultivatori ne bi trebali biti pod utjecajem ljudskih 
misli, jer vi ste kultivatori. Zahvaljujem svima zbog vaših iskrenih osjećaja prema Dafa i Učitelju. 
Znam ih sve.  
 
 Pitanje: Kada se karma mog tijela eliminira, kako biva neugodnije to se lošije osjećam za 
vas. Ne znam koliko je Učitelj ponovo izdržao. 
 
 Učitelj: Nemoj previše misliti o Učitelju. Nemoj razmišljati o tim stvarima. 
 
 Pitanje: Zbog nekoga tko je imao moždanu kap morali ste popiti zdjelu otrova. A što onda 
sa pacijentom koji boluje od raka? Osobom koja je osuđena na smrt? Koliko morate izdržati za 
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blizu 100 milijuna učenika?  
 
 Učitelj: Dopustite da svima kažem, zato jer ste vi koji sjedite ovdje kultivatori i možete 
osjetiti neke Učiteljeve situacije: o stvarima koje se tiču mene ne može se raspravljati ležerno. 
Pored toga, sve više i više osjećam da se ove stvari ne mogu otkriti u običnom ljudskom društvu. 
Ljudi bi ih sve manje i manje mogli prihvatiti i na kraju ih više ne bi mogli razumjeti. Ako uspijete 
dostići Ispunjenje znati ćete sve te stvari u budućnosti. U to vrijeme, postat ćete svjesni vlastite 
veličanstvenosti i da vas vaš učitelj nije iznevjerio. (Aplauz)  
 
 Pitanje: Smatram da je situacija sa Dafa u Kini glavni test na putu prema Ispunjenju za 
svakog učenika u Kini. Međutim, učenici izvan Kine će se i dalje ugodno kultivirati u okruženju bez 
pritiska. Kako tako možemo doći do Ispunjenja? 
 
 Učitelj: Ne možete gledati tako na stvari. Dafa učenici su jedno. Zemlje izvan Kine imaju 
svoje situacije. Razmislite svi, neki naši učenici jedva imaju dovoljno hrane na stolu, ipak i dalje 
uporno kultiviraju Dafa. Ne bi odustali čak i da nemaju ništa za jesti. Mnogo učenika u SAD-u koji 
su došli iz Kine su prošli kroz periode kada su jedva spajali kraj sa krajem radeći u restoranima ili 
čak radeći vrlo služničke poslove. Nekada su izazovi veliki, čak dovoljno veliki da utječu na vaše 
izglede za budućnost. Ako u takvoj situaciji tvoje srce ostane nedirnuto, to je dovoljno dobro. Ne 
tvrdim da svi moraju proći kroz iste probleme. I zapravo, mislim da toliko veliko iskušenje ne cilja 
samo na učenike; već cilja na Dafa u cjelini. Biti sposoban krenuti pravim putem suočen sa takvom 
teškoćom je apsolutno presudno. Veličanstvenost Fa može dozvoliti da se veličanstvenost 
kultivatora manifestira, zato jer je svaki član Dafa od iznimne važnosti za, čvrstu kao dijamant, 
manifestaciju Dafa u ljudskom svijetu. Vidim da ste svi prošli kroz mnoga iskušenja. Dafa je prošao 
kroz testove. (Aplauz)  
 
 Pitanje: Neki učenici su se vratili u Kinu kako bi izvjestili vlastima pravu situaciju. 
 
 Učitelj: Nemojmo individualno raditi te stvari. Mislim da kineska vlada zapravo poznaje 
našu situaciju jako dobro. Potpuno su svjesni da su sve to dobri ljudi. A kako će nas tretirati u 
budućnosti, vi i ja promatramo. Takva je situacija. 
 
 Pitanje: Neki učenici koji rade za Dafa su jako zaposleni. Imaju jako malo vremena za 
učenje Fa i vježbanje. Također im je teško smiriti um. Kako se to treba riješiti? 
 
 Učitelj: Bez obzira koliko ste zaposleni, čak i kada radite za Dafa, učenje Fa vam mora biti 
prioritet broj jedan. Tako mora biti. Kao učenici, svatko ima svoj vlastiti posao, obiteljske obveze, 
društvene obveze, i pored toga, svatko mora učiti Fa i raditi vježbe. Teško je. Možda ta teškoća 
utvrđuje vašu moćnu vrlinu na putu postanka prosvijetljenim bićem. Postoji još nešto o čemu želim 
govoriti. Nijednom Dafa učeniku na početku nije bilo lako dobiti Fa. Ne misli se da je netko 
blokirao vrata, gledajući vas i ne dajući vam da uđete. Često se manifestira kao xinxing testovi koji 
ispituju kako vaš um reagira - koji vide kako vaš um reagira i kako se ponaša po pitanju dobivanja 
Fa. Neki ljudi su zaista sposobni prijeći ih. Prije, mnogi učenici su znali dok sam držao tečajeve u 
Kini, čim bi tečaj trebao biti održan na nekoj lokaciji, zasigurno bi se održavao i tečaj lažnog 
qigonga u krugu od sto metara. Zlo ne želi da ljudi dobiju ispravan Fa, tvrdi da "daje ljudima test da 
bi se vidjelo na koja vrata će ući." To je ono što se obično događa. Kada je Shakyamuni podučavao 
Dharmu (Fa), znate, u to vrijeme mnogi zli, iskvareni sustavi su ga pokušavali ometati. Usred takve 
smetnje, moglo se vidjeti koji sustav će osoba odabrati. To je odluka koju samo ti možeš donijeti. 
Kada je Lao Zi podučavao svoj Put (Fa), pojavilo se puno različitih učitelja i sustava. U to vrijeme, 
također, bilo je na tebi i samo na tebi koji ćeš sustav uzeti, i to je bio tvoj vlastiti izbor. U bilo 
kojem periodu, sve dok se širi ispravan Fa, zasigurno će biti tako. Kada se radi samo o kultivaciji, u 
redu je da stvari budu tako uređene. Međutim, kada je riječ o današnjem Fa-ispravljanju, takvo 
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uređenje zapravo šteti Fa-ispravljanju i ne može se prihvatiti. Mora se potpuno odbaciti. 
 
 Pitanje: Osjećam da trebamo objaviti većinu otvorenih pisama Dafa učenika u Kini u 
zapadnjačkim kineskim novinama. Ali neki učenici tvrde da su napisani na previsokoj razini sa 
snažnom političkom orijentacijom. Kako da gledamo na to? 
 
 Učitelj: Glavni lokalni asistenti trebaju procijeniti. Nemojte se mješati u politiku. Drugi se 
ponašaju prema nama na taj način, ali mi se ne možemo ponašati prema drugima isto tako. Nećemo 
se miješati u politiku ni pod kojim okolnostima. 
 
 Pitanje: Gledajući kompoziciju koja se prostire od mikrokozmičkih do makroskopskih 
čestica, molekule ljudskog tijela nisu najmanje niti su najveće. Kako možemo razumjeti Fa-istinu da 
je ljudsko društvo manifestacija Fa na najnižoj razini? 
 
 Učitelj: Vrlo je jednostavno. Sredina univerzuma zasigurno ne može biti najveća. Kada bi 
bila najveća postala bi vanjska ljuska univerzuma. Stoga, sredina univerzuma su srednje čestice 
koje su točno između velikih i malih čestica, koje se kreću od najmikrokozmičkijih čestica do sloja 
najvećih čestica koje su vanjska ljuska cijelog univerzuma. One su u sredini svih čestica, i tako 
mogu biti na središnjoj poziciji ovog univerzuma. Ljudska tijela su napravljena od ovog sloja 
čestica.  
 
 Pitanje: Neki učenici provode veliki dio vremena raspravljajući o svojim stavovima sa 
nekim budistima laicima i odgovaraju na njihova pitanja na Internetu. Nadaju se da će tako 
omogućiti tim ljudima da dobiju Fa. Je li taj pristup učinkovit?  
 
 Učitelj: Ne mislim da ima nešto stvarno pogrešno sa time. Ali moramo se pobrinuti da se 
dobro kontroliramo i da se ne raspravljamo sa drugima. Buddhe spašavaju ljude koji su 
predodređeni. Ako ga ne žele dobiti, ništa se ne može učiniti. Jedino im možete reći Fa-istine, i 
najviše što možete napraviti je da ih potaknete da budu ljubazni. Nemojte se raspravljati sa njima. 
To uključuje situacije u kojima bi čak mogli obasipati ljude uvredama, u kojem slučaju učenici ne 
bi trebali reagirati kao oni. Oni su ljudska bića. Monasi i redovnice koji nisu dobili ispravan Fa su 
svakodnevni ljudi također.  
 
 Pitanje: Zbog svoje želje da pomognu budistima laicima da dobiju Fa, učenici imaju 
manje vremena da čitaju knjigu i rade vježbe. Je li to demonska ili karmička smetnja? 
 
 Učitelj: U tom slučaju, gubitak vjerojatno nadmašuje dobitak. Dobra je stvar da ljudi 
dobiju Fa. Nije problem prosurfati Internetom na neko vrijeme nakon što završite sa vježbanjem ili 
kada uzimate predah od učenja Fa. Ali ako to radite konkretno radi njih i to se negativno odrazi na 
vašu kultivaciju, gubitak će nadmašiti dobitak. Pa ako je to slučaj, nemojte to raditi.  
 
 Pitanje: Taoistička škola se kultivira sa naglaskom na "Zhen" dok se budistička škola 
kultivira sa naglaskom na "Shan". Postoji li škola koja se kultivira sa naglaskom na "Ren"? 
 
 Učitelj: Patnja može imati učinak eliminiranja karme. Ali trpljenje puno teškoća ne mora 
nužno eliminirati puno karme, zato jer je vrlo teško eliminirati veliku količinu karme kada to ljudi 
pokušaju bez kultiviranja. Nisu sposobni puno izdržati. U prošlosti, za vrijeme Shakyamunija, 
postojali su ljudi koji su se kultivirali namjerno pateći. Namjerno su trpjeli tegobe. Oduvijek je bilo 
takvih ljudi. Podvrgnu se hladnoći usred leda i snijega, bičuju se i režu noževima. Takva vrsta 
kultivacije je oduvijek smatrana kao manji put ili iskrivljeni put. Kako ja to vidim, oni koji ne 
dobiju ispravan Fa i ne krenu glavnim putem nikada ne dostignu status Ispravnog Dostignuća na 
kraju. Stoga je njima vrlo teško kultivirati se izvan Tri Sfere. I lako se može formirati vezanost: 
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eliminiranje karme radi eliminiranja karme.  
 
 Pitanje: Čvrsto vjerujem u Dafa. Moja žena je svakodnevna osoba i inzistira napraviti 
pobačaj. To me stavlja u tešku poziciju. 
 
 Učitelj: Danas zaista postoji mnogo takvih kompliciranih stvari. [U tvom slučaju] možeš 
ju jedino urgirati da to ne napravi zato jer je grijeh za ljudsko biće kada napravi pobačaj. Kao što svi 
znate, sva materija je živa jednom kada je stvorena, uključujući strojeve ili proizvode proizvedene u 
tvornicama. Kada je objekt proizveden, u trenutku kada se predmet pojavi, inteligentno biće se stavi 
u njega u drugim dimenzijama. Zato je sve živo. Fetus u maternici je svakako osoba. Ako ga se 
pobaci jednako je tome da mu se uzme život, kao da se ubije osoba. Nije važno što nije još rođena. 
Pobačaj je zapravo ubojstvo. Ljudi misle da ne znači ništa ako ga se riješe pošto je i dalje u 
maternici i još nije rođen. Tako na to gledaju moderni ljudi sa iskrivljenim predodžbama. Bogovi i 
sva bića visokih razina iznad svakodnevnih ljudi ne gledaju na taj način. Kao što svi znate, kada se 
život reinkarnira, mora pronaći maternicu. Nakon što uđe u maternicu, njegov život ulazi u ciklus 
reinkarnacije u ljudskom svijetu. Stoga su Bogovi već napravili uređenja za njegovu budućnost. 
Ipak sada je ubijen prije nego što se uspio roditi. U tom trenutku, razmislite svi, gdje može otići? 
Možda mora čekati nekoliko desetljeća koja su prethodno uređena da mu život završi-kao što ljudi 
trebaju živjeti sedamdeset ili osamdeset godina-i tada će moći ući u sljedeću reinkarnaciju 
ispočetka. Jedino tada će Bogovi ponovno moći paziti na njega. On je tako sićušan. Ne samo da je 
ubijen, on je stavljen u izuzetno bolnu situaciju, a tako je sićušno živo stvorenje. Ne može biti 
jadnije. Nije li tako? 
 
 Pitanje: Na 117. stranici1 Zhuan Faluna, piše: "Ovo je posljednji put da podučavamo 
ispravan put u Periodu kraja Dharme." Učitelju znači li to da u budućoj povijesti, ovakav veliki Fa 
se više nikada neće podučavati? 
 
 Učitelj: Dok govorimo o ovome ovdje, dopustite da prvo objasnim što znači "Period kraja 
Dharme". Reći ću vam što znači "Period kraja Dharme". Neki svakodnevni ljudi i novinari to ne 
razumiju, ipak se pretvaraju da razumiju. Jednom kada čuju da se govori o "Periodu kraja Dharme" 
kažu: "O ne, taj Falun Gong govori o apokalipsi". Zaista ne razumiju. Shakyamuni je govorio o 
"Periodu kraja Dharme". Što to znači? Shakyamuni je rekao: "Sve dok sam živ i sljedećih pet 
stotina godina nakon što odem, ljudi se mogu kultivirati po mojoj Dharmi i postići spasenje. Nakon 
tih pet stotina godina, Dharma koju sam podučavao će dostići Period kraja Dharme." "Kraj 
Dharme" znači da je Dharma dosegla svoj kraj, vrijeme kada Dharma više nije učinkovita. To je 
značenje toga. Više ne može spasiti ljude. To je kraj Dharme, pa kako završavajuća Dharma može 
spasiti ljude? Govorio je o finalnom periodu te Dharme, i to je ono što je mislio; nema nikakve veze 
sa nekom katastrofom na kozmičkoj razini. Također, imajte na umu, da je upravo sada finalni 
završni period Perioda kraja Dharme. Shakyamunija nema preko dvije tisuće pet stotina godina, što 
nadilazi period četiri puta, pa je čak i završni finalni period Perioda kraja Dharme prošao. Međutim, 
pošto ljudi i dalje imaju poštovanje i vjeru u Buddhe, nakon svega, i dalje su zadržali rituale 
budizma, ali njima je jako teško uspjeti u kultivaciji. Možda se u budućnosti nešto kao širenje 
Velikog Fa kozmosa više nikada neće dogoditi. Možda se više nikada neću vratiti. 
 
 Pitanje: Učitelju, molim vas recite nam da li će ljudi koji su dobili Fa prije datuma 
završetka kultivacije imati priliku postići Ispunjenje? 
 
 Učitelj: Malo je prerano da govorim o ovome. Učenici koji sada kultiviraju Dafa su 
drugačiji od budućih kultivatora. Sada je Fa ispravljanje. Dobili ste Fa na najnižoj razini Fa 
ispravljanja, i vi ste dio utjelovljenja Dafa u ljudskom svijetu. Drugim riječima, vaša sadašnja 
kultivacija je povezana sa cijelim događajem Fa ispravljanja. Tu leži razlog istinske 
                                                             
1 Kineska verzija, Yih Chyun Corp. Prosinac 2004. Svo naknadno numeriranje ovdje je iz istog izdanja. 
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veličanstvenosti. Najveličanstvenija stvar je moći pomoći Učitelju u potvrđivanju Fa u ovome 
svijetu. Zato vam nije bilo teško dobiti Fa kao što je bilo teško dobiti Fa (osobama) u drugim 
kultivacijskim školama u prošlosti. Također, vi ćete uspjeti umiriti svoj um i stabilizirati Dafa u 
budućnosti, što je zaista izvanredno. Ovo nije ograničeno na evaluiranje pitanja vašeg individualnog 
xinxinga, jer ćete doprinijeti Fa u isto vrijeme. Tu leži prava veličanstvenost. Za ljude koji se budu 
kultivirali u budućnosti će biti drugačije. Oni će samo biti kultivatori, koji prakticiraju samo osobnu 
kultivaciju. Naravno, ljudi u budućnosti će se također kultivirati koristeći Dafa koji sam predavao. 
Biti će jako puno ljudi, velika grupa ljudi, koja će postići spasenje. Tako će biti u budućnosti, ali to 
će ipak biti ograničeno na određeno razdoblje u povijesti. Nakon toga, ovaj Fa više neće biti 
ostavljen ljudima. Ovaj Fa ne može biti ostavljen kao kultura za buduće ljude. To bi bilo posve 
neprihvatljivo. 
 
 Pitanje: Je li raj Tathagata Buddhe transformiran iz njegovog Misterioznog prolaza ili ga 
je on stvorio? 
 
 Učitelj: Što znači naziv Tathagata? "Tathagata" samo po sebi znači doći u ljudski svijet sa 
Fa-istinama da izvedeš ono čemu stremiš; znači doći sa savršenim, neuništivim, pravim Fa-istinama 
da izvedeš ono čemu stremiš. Možete to tako prevesti pošto to nije kineski izraz. To je drevni 
Sanskrt. Na nebesima, Tathagata se naziva Kraljem Fa. Svaki Tathagata ima svoj vlastiti raj, pa 
mora upravljati svojim vlastitim rajem. Ali način kojim upravlja je potpuno koristeći dobrodušnost, 
tu vrstu milosti, da dobrodušno preobrazi živa bića. To nije kao one ljudske administrativne metode, 
nije slično tome. Pa od kuda dolazi njegov raj? Postoje dva glavna scenarija. Jedan scenarij je da su 
većina Buddha, Daoa, Bogova i živih bića životi stvoreni točno u njihovim vlastitim odgovarajućim 
područjima. Drugi scenarij je da su utvrđeni za vrijeme njihovog kultivacijskog procesa zajedno sa 
njihovom moćnom vrlinom; konkretnije rečeno, uključuje dio koji je kultiviran kroz metodu 
Misterioznog prolaza u početnim fazama kultivacije. Objašnjavanje pitanja Buddha i Bogova 
ljudskim jezikom baš ne zvuči tako dobro. Kada je u procesu kultiviranja, možete ga zvati 
Misteriozni prolaz. Ali kada taj veličanstveni Buddha ostvarujući Ispunjenje zajedno sa svojim 
rajem postane stvarnost, više ne možete koristiti tu metaforu. To bi bilo nepoštovanje. Sve 
veličanstvene stvari koje ima su uzvišene, veličanstvene manifestacije Buddhe u Buddhinom raju.  
 
 Pitanje: Nakon što su pročitali Učiteljevu skriptu "Neka moja razmišljanja", neki učenici 
su osjetili težinu u svojim srcima te su svugdje slali pisma pokušavajući to spriječiti.  
 
 Učitelj: Što se tiče navodnog izručenja, kineska vlada tvrdi da je to bila glasina. Bez obzira 
na to tko je pokrenuo glasinu, oni tvrde da se radilo o glasini, to jest, da to ne postoji. Ne postoji 
tako nešto, ali odnekuda je moralo nastati. Znam da to nije učinjeno u ime kineske vlade. Možda iza 
toga stoje ljudi sa skrivenim motivima koji su željeli iskoristiti Falun Gong da bi sebe promovirali, 
ili oni koji su željeli suprotstaviti Falun Gong kineskoj vladi.  
 
 Pitanje: Što se tiče svega što se dogodilo nedavno u Kini, osim testa mogu li učenici u Kini 
postići Ispunjenje, je li također postojao faktor koji je ciljao da naudi samom Dafa? 
 
 Učitelj: Nemojmo se zabrinjavati time. Pošto je kineska vlada izdala dokument Br. 27, što 
je bilo bilo je. Vi ste kultivatori naposljetku i niste vezani za ljudske poslove. Što god da su obični 
ljudi napravili, bilo to ispravno ili pogrešno mi to ne uzimamo k srcu, kao da se ništa nije dogodilo. 
Što se tiče toga kako nas tretiraju, to je njihov problem. Vi se samo morate brinuti o kultiviranju. 
Kao vaš Učitelj, ja također promatram stvari. Nemojte zasada više spominjati te stvari. Ali ako se 
dogodi da se učenici u kopnenoj Kini progone zbog kultivacije, ja i učenici izvan Kine ćemo 
definitivno biti vrlo zabrinuti. Zasigurno.  
 
 Potom, gledajući sa viših dimenzija, postoje stare sile koje koriste loša bića niskih 
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dimenzija da naprave štetu.  
 
 Pitanje: Učitelju rekli ste da: "Ako ne možete voljeti svoje neprijatelje, nećete moći postići 
Ispunjenje." Mislim da neću nikada moći voljeti one koji napadaju Učitelja i Dafa. 
 
 Učitelj: (Smijeh) Možete se prisjetiti nečega što sam rekao. Rekao sam: "Svi vi ste 
kultivatori, ali ja nisam. Ja sam onaj koji vas podučava Fa." Razmislite svi, kozmički Fa principi su 
stvorili okruženja za postojanje bića na različitim razinama kao i za različite forme bića u kozmosu, 
i stvorili su bića različitih razina. Pa, ako se osoba protivi ovom Fa kozmosa, gdje u ovom kozmosu 
ona može otići? Ne postoji mjesto za nju. Takva osoba je toliko loša da je ona izvan djelokruga Fa. 
Nije li ona loša osoba? Nikada ne spominjite u istom dahu one koji čine štetu Fa-istinama i one koji 
su vaši osobni neprijatelji. Što znači da: "trebate voljeti svoje neprijatelje"? Zato što se svatko od 
vas kultivira, morate biti dobrodušni i ne biste se trebali ograničiti na: "ako si dobar prema meni, 
biti ću dobrodušan prema tebi, ako nisi, neću biti dobrodušan prema tebi." Bi li to bilo išta drugačije  
od onoga što se može naći među svakodnevnim ljudima, naime: "ako si dobar prema meni, biti ću 
dobar prema tebi." Ne bi bilo razlike. Vi ste kultivatori, zato morate prijeći domenu običnih ljudi i 
transcendirati tu domenu. Svakodnevni ljudi su tako nisko, a ti tako visoko, trebaš li smatrati one 
koji su toliko niži od tebe kao neprijatelje? Kada smatraš tu osobu svojim neprijateljem, nisi li i sam 
potonuo toliko nisko - tamo gdje su obični ljudi? Zar ne? Bogovi zato nisu nikada smatrali ljude 
neprijateljima; ljudska bića nisu toga vrijedna. Također, iz perspektive dobrodušnosti, oni ne mogu 
smatrati ljudska bića neprijateljima.  
 
 Ali drugačije je u slučaju činjenja štete Fa i Fa-ispravljanju. To nije prihvatljivo čak i ako 
osoba krene tim putem iz neznanja. Bez obzira što ljudi radili, moraju se smatrati odgovornima za 
to. I svi kultivatori koji sjede ovdje: štogod da ste napravili u prošlosti, vi ste također to morali 
podnijeti. Ljudi se drže odgovornima za sve što rade. Nemoj misliti da [se ne računa] zato što si bio 
pasivan ili si samo neodgovorno pričao, ili si samo rekao ili napravio nešto pod pritiskom, ili si bio 
pod kontrolom zla – nije važno. Ništa od toga ne može biti izlika.  
 
 Pitanje: Tek sam sada shvatio koliko je teško Učitelju koristiti najmilosrdniju metodu da bi 
ispravio Fa u ljudskom svijetu. Je li Fa-ispravljanje teže tamo gore nego ovdje dole? Može li nam 
Učitelj otkriti ponešto? 
 
 Učitelj: (Smijeh) Zapravo, bića gore nisu kao ljudi, koji imaju toliko puno loših misli. Oni 
nemaju ljudsko razmišljanje. Ali oni također mogu tvrdoglavo štititi svoje vlastite predodžbe. Dok 
su sva živa bića degenerirala od jako dobrog perioda, nitko od njih to nije uopće osjetio. Nijedno 
živo biće nije bilo svjesno da će degenerirati, i svi oni su se voljeli uspoređivati sa bićima koja nisu 
bila dobra kao ona. I dalje su se smatrali boljima nego ostali. Svi su se vrednovali na taj način. 
Zapravo, uspoređivali su se sa degeneriranim ljudima, prije nego sa kozmičkim standardima za 
bića. Iako bogovi ne posjeduju ljudske misli, više ne zadovoljavaju originalne standarde za svoja 
područja. Za vrijeme Fa-ispravljanja izrasli su u silu i prepreku tijekom štićenja sebe. To se upliće u 
Fa-ispravljanje i postalo je toliko ozbiljno da šteti Fa-ispravljanju. Kozmičke Fa-istine su iste: 
svatko mora platiti za ono što je napravio.  
 
 Pitanje: Duboko osjećam da su nam Učitelj i Dafa dali toliko puno, a mi smo vratili nazad 
premalo. Pogotovo kada se Dafa i učenici u Kini suočavaju sa tako ozbiljnim testom, što još 
možemo učiniti pored čvrstog kultiviranja sa odlučnošću? 
 
 Učitelj: Jednostavno se nastavite čvrsto i marljivo kultivirati. Sve dok se nitko ne miješa u 
vašu praksu, sva živa bića na nebesima i na Zemlji mogu biti spašena; svatko tko se umiješa u Fa-
ispravljanje biti će iskorijenjen. Zapravo, Dafa učenici su samo htjeli se kultivirati i nisu tražili 
previše. Nekolicina ljudi nas ne razumije. U tom slučaju, dati ćemo im vremena da nas upoznaju. 
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Možete psovati i napadati, ali mi nećemo uzvratiti na isti način. Više je nego dovoljno ako 
nastavimo kultivirati našu stvar. Ljudi moraju platiti sve što naprave. To je apsolutno sigurno.  
 
 Pitanje: Učenici iz Daliana šalju Učitelju pozdrave. 
 
 Učitelj: Hvala svima. (Aplauz) 
 
 Pitanje: Nedavno su neki asistenti te čak i vođe okružnih asistentskih centara sakrili svoje 
slike Učitelja i Dafa knjige. Zatražili su od ostalih učenika da naprave isto, tvrdeći da je to u svrhu 
zaštite Fa i Dafa knjiga.  
 
 Učitelj: Nemojmo postavljati ovo pitanje. Nije pogrešno za neke ljude da pribjegnu 
ljudskim načinima da se snađu kada vide da se šteti Dafa i kada nastaju gubici. Morate dati sve od 
sebe da zaštitite Dafa knjige. To je u redu. Ipak, ako se to radi iz straha, ne zadovoljavaju se 
zahtjevi za Dafa učenike. 
 
 Pitanje: Svi Dafa učenici iz Korle, Xinjianga šalju Učitelju pozdrave. 
  
 Učitelj: Hvala svima!  
 
 Pitanje: Toliko ih je puno...pročitat ću ih zajedno. Učenici iz Mudanjianga šalju pozdrave 
Učitelju. Svi učenici sa Rending Lake Park u Pekingu, oko deset tisuća praktikanata u Daqingu, svi 
učenici sa August First Park u Nanchangu, učenici iz Zrakoplovnog ministarstva i Šesta divizija, 
Tajvanskim učenicima nedostaje Učitelj, svi Dafa učenici iz Austina, Teksasa, Dafa učenici iz 
Qinhuangdaoa, Dafa učenici sa Prvog vojnog medicinskog sveučilišta, učenici iz Shenzhena šalju 
pozdrave poštovanom Učitelju. 
 
 Učitelj: Hvala svima! Zaista dobro! Ovi učenici su zaista dobri! 
 
 Pitanje: Učenici iz Hebei provincije, Shanhaiguana, Chaoyanga, Qianjianga iz Hubei 
provincije i Srednjeg zapada SAD-a, šalju pozdrave Učitelju! 
 
 Učitelj: Hvala svima! 
 
 Pitanje: Učim Dafa već nekoliko godina. Također učim Fa svaki dan. Ali kada se problemi 
i situacije s kojima se sada suočavam malo zakompliciraju, ne znam što učiniti. Sve ono što drugi 
govore ima smisla, ipak ne mogu primijeniti ono što me Fa uči i čak svojski pokušavam izbjeći 
ključna pitanja. Pribjegao sam pojednostavljenoj i mehaničkoj "izdržljivosti" sa namjerom duboko 
unutra da se zaštitim od bilo kakvih pogrešaka. Kako da se riješim tih osnovnih vezanosti?  
 
 Učitelj: Zapravo to nije velika stvar. To je samo pitanje odlučnosti. Mislim da je najbolji 
način da se više uči Fa. Jednom kada ispravne misli očvrsnu, vezanosti je lako ukloniti. Koristi Fa 
da procijeniš što je ispravno, a što pogrešno. Zapravo, povećano učenje Fa će samo po sebi ukloniti 
loše stvari. 
  
 
 Pitanje: Na stranici 77. predavanja u Changchunu, Učitelj u jednom odlomku kaže: 
"Uvijek slavi umrle, a ne žive." Učitelju molim vas objasnite to. 
 
 Učitelj: Znači da su u starim danima, ljudi uvijek voljeli postavljati umrle osobe kao uzore. 
Koliko god velik bio dok je bio živ, ljudi su ga jedino poštivali nakon što je umro. Ne bi ga 
poštivali dok je bio živ. Nisu mogli biti takvi prema živima, jer su smatrali da bi živuća osoba 
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mogla jednog dana napraviti pogrešku te bi bilo nezgodno skinuti ga dole nakon što ga se podiglo 
gore. Zato su obično slavili umrle umjesto živih. Ali to su ljudska pitanja! Zapravo, kada kažete da 
je netko dobar, ne morate ga obavezno opisati kao dobrog u svakom pogledu. Kako svakodnevna 
osoba ne bi mogla raditi greške? Pa ako ne [opisujete nekoga kao perfektnog u svakom pogledu], te 
samo kažete da ima postignuća u određenim područjima, tada se ne morate brinuti oko toga. Ljudi 
će raditi greške ili ponavljati istu grešku. Ljudska mudrost je jako ograničena kada se radi o tim 
stvarima.  
 
 Pitanje: Prilikom odlučivanja o održavanju aktivnosti, je li potrebno odobrenje osobe koja 
je zadužena za asistentski centar ili osobe koja je zadužena za glavni asistentski centar? Ako je to 
slučaj, što garantira da oni imaju ispravno razumijevanje? 
 
 Učitelj:  Razumijem na što ciljaš. Ljudi uvijek koriste ljudsko razmišljanje da bi procijenili 
kultivatore, i oni neće nikada istinski razumjeti. Razjasnit ću to danas govoreći ovo: Nikada nećete 
moći shvatiti stvari ili dobiti dobro razumijevanje analizirajući, svojim ljudskim predodžbama, 
Falun Dafa ljude i mene. Neki pitaju: "Zašto su oni učenici koji su otišli u Zhongnanhai bili tako 
organizirani i disciplinirani?"  Svaki učenik smatra to smiješnim jer kada se tako postavi zvuči 
smiješno. Čak i sada, obično ljudsko društvo i dalje ne razumije i nastavlja koristiti takve riječi, jer 
nikada neće razumjeti kultivatore. Nama ne trebaju nikakve zapovijedi ili mobilizacija. Bilo sami ili 
u društvu, svatko se ponaša jako dobro, bilo to svjesno ili nesvjesno. Kultivator zna kako se 
ponašati. Kultivator zna da ne bi trebao činiti loše stvari, već samo dobre. Kultivator se zna 
pobrinuti da bude dobra osoba u bilo kakvim okolnostima. Svatko zna da su oni koji su otišli u 
Zhongnanhai bili tihi i nisu uzvikivali nikakve parole. Neki ljudi tada misle: "Zašto nitko nije 
vikao? Kako mogu biti tako organizirani? Svatko je samo nepokretno stajao. Čak bi i vojnici morali 
proći kroz trening da to postignu." Ali obični ljudi u današnjem ljudskom društvu ne znaju da je 
osnovni razlog zbog kojeg je čovječanstvo degeneriralo iskvarenje ljudskih srca, razmišljanja i 
moralnosti. Ako ljudsko srce postane čestito, i povisi se razina razmišljanja i moralnosti, vidjet ćete 
da im vi ne trebate da ih organizirate. Znaju da štogod naprave, moraju to napraviti dobro. Kao što 
mnogi znaju, prije nego počnemo vježbati, svatko priča ili se mota naokolo, radeći svakakve stvari. 
Jednom kada glazba počne – svuuš – odjednom su svi dovedeni u red. Nitko ne mobilizira te ljude i 
ne izvikuje naredbe. Ljudi stoje uspravno, urednije od vojnika. (Aplauz) To je zato jer kultivatori 
znaju da moraju činiti dobro gdje god bili, a pogotovo kada su usred Dafa. To je ono što ljudi ne 
razumiju. Učenici [koji su se okupili kod Zhongnanhaia] su pokupili cigaretne opuške koje je 
ostavila policija, ostavljajući pod čistim, bez komadića papira, nakon što su otišli. (Aplauz) Ljudi 
još više razmišljaju zašto smo toliko disciplinirani. Zapravo, stvarno nije lako svakodnevnim 
ljudima razumjeti ove kultivatore. Misli svakodnevnih ljudi su toliko različite od ljudi koji 
kultiviraju Dafa. Oni su svakodnevni ljudi, i oni će uvijek koristiti sebične misli ljudskih bića da bi 
procijenili stvari. I ljudske misli su jako komplicirane. Neki ljudi su uključeni u politiku, neki u 
financije, neki rade kao novinari, neki kao policajci – i svi oni koriste razne postnatalno stečene 
predodžbe s kojima gledaju ovaj svijet i svaki događaj. Međutim kultivatori transcendiraju običnu 
osobu, i zato kada ljudi gledaju kroz leću običnih ljudskih predodžbi ne mogu cijeniti ili razumjeti 
kultivatore jako dobro. Dafa učenici dobro rade gdjegod da se nalazili. Zaista je onako kako su neki 
rekli – da Falun Gong čini mnogo dobrog i ništa lošeg bilo kojoj vladi ili naciji na svijetu. (Aplauz)  
 
 Pitanje: Je li istina da Prvi Qin car nije sakupio nimalo karme, bez obzira što je ubio 
mnogo ljudi, jer je to bio rezultat kozmičkih događaja? 
 
 Učitelj: Ne, to nije istina. Kod nekih ljudi to ima veze sa njihovim vlastitim ponašanjem, 
dok kod nekih drugih može biti prouzrokovano kozmičkim fenomenima. Ujedinjenje Kine od strane 
Prvog Qin cara bila je povijesna neizbježnost; to je bio rezultat kozmičkih fenomena. Isto vrijedi i 
za promjenu režima. Taj potez na šahovskoj ploči bogovi na nebesima su već bili napravili, pa će se 
tako i zbiti. Ali ovisi o samoj osobi na koji će se način ponašati prema ljudima u tom procesu. Zato 
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kada svakodnevna osoba ima moć i status, kako se ponaša i što radi kroz život ovisi o njoj. Neki 
ljudi mogu dobro iskoristiti svoje povoljne uvjete kako bi učinili mnoga dobra djela, zato će biti 
nagrađeni sretnom sudbinom u njihovom sljedećem životu. Ako jedan život nije dovoljan da primi 
svu sreću, nastaviti će se u sljedeći život, ili mogu postati visoko pozicionirani službenici u 
nekoliko života zaredom. U svakom slučaju, sretna sudbina može biti toliko velika da ne mogu u 
njoj uživati ili ju cijelu iskoristiti u samo jednom životu. Postoje i oni koji bi mogli iskoristiti svoju 
moć da bi napravili puno loših stvari. Ako osoba nije vrlo moralna i povrh toga ima malu 
toleranciju, učiniti će puno loših stvari. Ako učini previše takvih stvari, njezin životni vijek će se 
skratiti, i morati će se suočiti sa kaznom u obliku nevolje u njezinom sljedećem životu. Naravno, 
kazna nevoljom može značiti -razmislite svi- da je siromašna, nemoćna, i da mora prositi za hranu i 
patiti. Ako je nevolja toliko velika da jedan život nije dovoljan da ju primi cijelu, moguće da će je 
nastaviti primati u više života. Kada stariji ljudi vide da će katastrofa nekoga zadesiti, često kažu: 
"Nije radio dobre stvari u svom prošlom životu." (Učitelj se smije) Zaista točno kažu.  
 
 Pitanje: Karmičke veze (yuanfen) su materijalne, zar ne? Kako da razumijemo karmičke 
veze? 
 
 Učitelj: Zamaraš se trivijalnostima. Naravno, ne isključujem da postoje materijalni 
elementi. Jasno sam objasnio što je karmička veza. To je fenomen, i u isto vrijeme stvarna 
zajednica. Ipak ta stvarna zajednica se ne manifestira na obične ljudske načine, kao da smo ti i ja 
povezani strunom, pa nas oboje zajedno povlači gdje god išli. To nije ono što to znači. Manifestira 
se u drugim dimenzijama i nevidljiva je ljudima. Zato to ljudi ne mogu stvarno objasniti pa to 
nazivaju: "karmička veza," "imati karmičku vezu," ili "biti predodređen." Naravno, sve je u ovom 
univerzumu zapravo materija. Rekao sam da je um materija i da je materija um.  
 
 Pitanje: Izgleda da svaki ispravan Fa tvrdi da su muškarci viši od žena. U Budizmu se 
tvrdi da netko mora prikupiti puno vrline kako bi se mogao reinkarnirati u muškom tijelu. I da su 
Buddhe jedino u muškom obličju. Ženski izgled kao da nema neko pravo značenje. Učitelj je 
odabrao muško tijelo. Mislim da nisam nikada čuo za ženske Buddhe.  
 
 Učitelj: Govorio sam o ovoj temi na mnogo mojih predavanja. Postoje i muški i ženski 
Buddhe. Postoje i muški i ženski Tathagate. Ako netko dosegne Status dostignuća Arhata za 
vrijeme svoje kultivacije, napustio je Tri Sfere. Postoji više od jednog Statusa dostignuća unutar 
Arhata, što uključuje Arhata Početnog dostignuća, Arhata Istinskog dostignuća, i Veliki Arhat. 
Kada se dostiže Status dostignuća Arhata, bez obzira radi li se o muškarcu ili ženi, Ispunjenje na toj 
razini rezultira muškim tijelom. Status dostignuća Arhata je prvi Status dostignuća izvan Tri Sfere. 
Kada dosegneš Status dostignuća Bodhisattve, bilo da se radi o Velikoj Bodhisattvi ili manjoj, i bez 
obzira kultivirao se gore kao muškarac ili žena, manifestirat ćeš se u ženskom tijelu. Ako tijelo koje 
si kultivirao postigne Ispunjenje u području Bodhisattve, sva tvoja tijela u procesu tvoje kultivacije 
će biti ženska, i zato će tvoje buduće tijelo biti žensko. Naravno, bogovi se mogu transformirati. 
Opisao sam kakva su njihova stalna tijela. Kada osoba postane Buddha kroz kultivaciju, on ili ona 
će imati muško tijelo. Kada osoba postane Tathagata kroz kultivaciju, bez obzira bila muško ili 
žensko, njegovo ili njezino originalno tijelo će se manifestirati. Drugim riječima, on ili ona će se 
manifestirati što god bilo njihovo originalno biće. Kada se osoba prvo kultivirala u ljudskom svijetu 
tijela su bila različita, ali kada on ili ona dosegne razinu Tathagate njegovo ili njezino tijelo će biti 
što god je glavna duša. Naravno, postoje posebni slučajevi. Govorimo u generalnom smislu. Pa kao 
što se događa, ljudi u ljudskom svijetu se reinkarniraju naprijed nazad. Da li ćeš biti muško ili 
žensko određuju karmičke zasluge i uzročne veze. Iako tijelo može izgledati žensko, moguće da se 
vrlo vjerojatno reinkarnirala iz muškarca, a neki muškarci su se zapravo reinkarnirali iz žena – 
ovdje su na djelu uzročni razlozi. Nemam nikakve predrasude prema ženama. U budizmu se također 
jednom kazalo, i sam Shakyamuni je rekao, da bi se reinkarnirao u muškom tijelu, mora se nakupiti 
vrlina u prethodnom životu. Bez obzira jesi li muško ili žensko, ako si učinio loše stvari ili učinio 
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nešto loše u nekim aspektima, mogao bi se reinkarnirati u ženskom tijelu u svojem sljedećem 
životu. Tako je bilo u prošlosti. Ipak, ovo pitanje ne postoji za moderne ljude. Postojat će ponovno 
u budućnosti. Također, imam mnogo ženskih učenica koje su se kultivirale vrlo dobro. Postojali su 
ljudi koji su prije dobivanja Fa izričito htjeli reinkarnirati se u ženskim tijelima zbog kultivacijskih 
razloga. Tu je uključen povijesni razlog. Možda žene ne mogu lako proizvesti velike količine 
karme.  
 
 Pitanje: Kada širim Fa ljudima oko sebe, govore mi da ne mogu razumjeti zašto se toliko 
uključujemo u Fa-učenje, vježbanje i širenje Fa. Osjećamo da se nismo dobro kultivirali 
prilagođavajući se ljudskom društvu u najvećoj mogućoj mjeri, kako nas je podučio Učitelj. Drugi 
su zbog toga spriječeni u dobivanju Fa. Jesmo li već napravili nepopravljivu štetu? 
 
 Učitelj: Nije toliko ozbiljno. Ako niste uradili dobro, ispravite se sljedeći put. Svi želite da 
više ljudi dobije Fa i želite spasiti ljude svijeta. U ljudskom svijetu ništa nije postojano. Ne možeš 
ništa donijeti kada se rodiš niti ništa ponijeti kada umreš. Ništa se ne može ponijeti. Jedino je 
kultivacija drugačija. Jednom kada dobiješ Buddha Fa, dobio si ga zauvijek. To možeš ponijeti sa 
sobom kada se rodiš ili kada umreš, stoga je to najdragocjenije. Dati ljudima Fa je bolje od svega 
ostaloga. Mnogi od nas su htjeli da više ljudi zna za Dafa, pošto je to najveličanstvenija istina. Pa 
želite da više ljudi zna za njega, i angažirate se u aktivnostima širenja Fa. Ako niste uradili dobro u 
određenom periodu, samo učinite bolje sljedeći puta. Ali ljudi koji kultiviraju suosjećajnost bi 
trebali uvijek imati ljubazno srce prema svim živim bićima.  
 
 Pitanje: Prije tri ili četiri godine, već su postojale velike grupe učenika koji su dostigli 
stanje Otključavanja gonga i postali su Prosvijetljeni. Za vrijeme posljednje tri ili četiri godine, oni 
su i dalje trpili ljudske patnje i kultivirali se. Da li se njihove razine neprestano povisuju?  
 
 Učitelj: Recimo to na ovaj način. Novi ljudi započinju prakticirati, i prije nego postignete 
Ispunjenje i dalje se trebate nastaviti kultivirati. U kultivaciji, postoje neki ljudi koji su uspješno 
prošli kroz svoja iskušenja. Oni se brzo kultiviraju i vrlo su marljivi. Onda postoje neki koji nisu 
uspješno prošli svoja iskušenja i koji nisu toliko marljivi, i treba im dugo vremena [da se 
poboljšaju]. Što se tiče postizanja Ispunjenja ili ne, ajmo ne pričati o tome sada. Svaki učenik, sve 
dok si i dalje ovdje: moraš se nastaviti kultivirati. 
 
 Pitanje: Bogovi koji nemaju tijelo i oblik su:"kao lutajući bogovi ili samotni besmrtnici." 
Nemaju li oni svoje vlastite rajeve? 
 
 Učitelj: Bogovi bez tijela i oblika su drugačiji od lutajućih bogova ili samotnih besmrtnika. 
"Lutajući bogovi ili samotni besmrtnici" je izraz koji koristim, posuđen iz jezika svakodnevnih 
ljudi. Ja mogu tako govoriti. U redu je sve dok razumijete značenje. Znači da neki nemaju vlastite 
rajeve. Ilustrirat ću vam: lutajući bogovi ili samotni besmrtnici, oni lutaju posvuda. Zapravo, takvi 
su bili Daoi u prošlosti. Daoizam je kasnije ustanovljen. Daoi na nebesima nisu prije imali rajeve. 
Nakon što se Daoist kultivira do Ispunjenja, on je slobodan i veoma spokojan u kozmosu. Možda 
pronađe pećinu, lijepo je ukrasi, i ostane tamo u njenom miru i udobnosti. "Bogovi bez tijela i 
oblika" se odnosi na činjenicu da kada su stvoreni nemaju tijelo ili oblik, ili da kada dosegnu 
određeno područje kroz kultivaciju nije im dopušteno da imaju tijelo ili oblik. Ali mogu se 
transformirati i preuzeti tijelo ili oblik. Bogovi bez tijela ili oblika su obično na jako visokim 
razinama. Sa samo jednom misli, mogu biti sve što žele biti. Ali ne žele to raditi jer im je to previše 
neugodno: "Koji je smisao toga? Previše je neugodno. Ovako je baš lijepo, ne imati ništa." 
Naravno, dok ovako govorim ovdje, teško vam je razumjeti ove stvari koristeći ljudske misli. 
 
 Pitanje: U drugim dimenzijama, jednom kada život koji je stvoren počne postojati, 
posjeduje Fa te razine. Jer je stvoren na toj razini, stvoren je sa standardom koji je utvrdio Fa za 
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bića na toj razini, za razliku od djece u ljudskom svijetu koji moraju proći kroz dug proces 
dobivanja svijesti i koji moraju steći znanje iz vanjskih izvora. 
 
 Učitelj: Osim onih u Tri Sfere, bića razvijena na različitim razinama - a posebno oni u 
dimenzijama bogova - zasigurno zadovoljavaju standard bića na tim razinama. Stvorio ih je Fa na 
tim razinama. Djeca koja su rođena u božanskom području su također bogovi. Što se tiče toga da 
ljudska bića moraju dobiti svijest i učiti, današnji takozvani "razvoj" je, materijalno govoreći, 
zastranio i nije ljudski. Bića nazaduju, govoreći u smislu njihove temeljne prirode. Ne može se to 
zvati dobivanjem svijesti; to je prije ulaženje u iluziju. Zapravo, to je proces iskrivljavanja, proces u 
kojem je izgubljena nevinost. Ljudi to nazivaju procesom razvoja. Bogovi to nazivaju procesom 
nazadovanja.  
 
 Pitanje: Koji je bog zadužen za brisanje sjećanja u trenutku reinkarnacije? 
 
 Učitelj: Težiš znanju i znatiželjan si. Bilo koji bog se može pozvati da nadgleda. Različite 
živote nadziru različiti bogovi. Ali postoji samo jedan set standarda u kozmosu. Za razliku od onoga 
što si zamislio, sve je vrlo prirodno. Koncepcijski, nadzirano je od strane bogova koji su zaduženi 
za reinkarnaciju bića u Tri Sfere. 
 
 Pitanje: Poštovani Učitelju Li Hongzhi, na Toronto Fa Konferenciji, mnogi koji su požurili 
iz inozemstva i koji nisu mogli prisustvovati na Fa konferenciji su napisali pitanja koja su 
proslijeđena Učitelju, ali su ih izuzeli oni koji su vršili "provjeru." Učenicima je to teško shvatiti. 
 
 Učitelj: Mogu razumjeti kako se osjećate. Zapravo, na Fa konferenciji bude oko tisuću do 
dvije tisuće ljudi, i ako bi svatko postavio pitanje, ne bi mogli završiti Fa konferenciju sve do 
sljedeće večeri. Pa što da se napravi ako neka pitanja ne mogu biti odgovorena? Moramo napraviti 
provjeru. Za vrijeme provjeravanja, moguće je da se izuzmu neka važna pitanja na koja ste zaista 
htjeli da Učitelj na njih odgovori. Bez obzira na to, sigurno ćete moći dobiti odgovore dok učite Fa. 
Zapravo, kada su radili provjeru rekao sam im princip: Ne nosite mi pitanja o politici; neka pitanja 
koja teže ka znanju budu svedena na minimum, i potrudite se izuzeti stvari koje nemaju veze sa 
kultivacijom u Dafa. Cilj je osigurati kvalitetu naše Fa konferencije.  
 
 Postoje dva faktora koja su ovdje uključena. Sigurno je da su učenici koji su radili provjeru 
također kultivatori. Vrlo je moguće da su maknuli važna pitanja koja su imala veze sa kultivacijom. 
To je moguće. Mislim da će uraditi bolje sljedeći puta.  
 
 Pitanje: U Francuskoj povijesti, Luj XIV sjajio je beskrajnim sjajem, kao Ssunce. Je li 
njegova glavna duša došla sa neba? Došao sam do shvaćanja da je Luj XIV bio vaš... 
 
 Učitelj: Reinkarnirao sam se u mnogim zemljama. Reinkarnirao sam se kao osobe gotovo 
svih vrsta. Nekada nije bilo dovoljno vremena za reinkarnaciju. Ljudi su se spuštali na ovaj svijet 
kako bi utvrdili karmičke veze u različitim povijesnim periodima, pa sam ih morao pronaći kako bi 
utvrdio te veze. Kasnije, kada nije bilo dovoljno vremena za reinkarnaciju, podijelio sam svoje 
tijelo i reinkarnirao se istovremeno. Mogao sam biti nekoliko različitih osoba u istom životu. Ajmo 
ovo uzeti kao šalu. (Aplauz)  
 
 Pitanje: Učitelj je rekao da nakon što se kultiviramo, Učitelj će spasiti živote koje smo 
ubili i smjestiti ih u naše rajeve. Ako se možemo kultivirati jedino do Arhata ili Bodhisattvu i 
nemamo svoje vlastite rajeve, što se može učiniti? 
 
 Učitelj: Dopustite da vam kažem, stvorio sam put do Ispunjenja za svakog učenika koji 
sjedi ovdje. Ne biste trebali misliti o području u kojem ćete postići Ispunjenje kroz kultivaciju. Pa 
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kako će se te stvari riješiti, ja imam načine da ih sve riješim. Samo sam govorio općenito o 
pretvaranju loših stvari u dobre stvari, o tome kako ih promijeniti. Naravno, postoje načini kojima 
se može sve riješiti. Da niste mogli otplatiti svoju karmu i postići Ispunjenje, možda danas ne biste 
sjedili ovdje. (Srdačan aplauz) Moram ponovno reći. Da vam put koji sam uredio za vas ne može 
omogućiti da odete gore, ne biste mogli postati Dafa učenik. Uredio sam odličan put za vas. Pa kako 
se kultivirate ovisi o vama. Učitelj vas uvodi kroz ulaz, a na vama je da se kultivirate.  
 
 Pitanje: Učitelj kaže u Zhuan Falunu (stranica 91):" Kod kultivacije na visokim 
razinama... Sve dok povisuješ svoj xinxing, tvoj gong raste. Više i ne trebaš raditi nikakve pokrete 
rukama." Kako se “visoke razine” koje se spominju ovdje manifestiraju? Kada možemo prestati 
raditi sve vježbe? 
 
 Učitelj: Kada se kultivacija radila u drevnim vremenima, fizički pokreti u mnogim 
kultivacijskim putevima su bili prilično komplicirani u početnim fazama. Ipak do kraja [nečije 
kultivacije] te stvari ne bi imale koristi. Nakon dostizanja viših područja za vrijeme finalnih perioda 
ne bi se koristile vježbe; samo bi sjedili tamo radeći mirnu kultivaciju, i ne bi bilo vanjskih, fizičkih 
pokreta. Ali kod Dafa kojeg danas kultivirate, bez obzira koje osobine ste donijeli sa sobom, morate 
ih kultivirati prema metodi koju sam vas danas naučio. Zašto? Zato jer vas neprestano asimiliram [u 
Fa] od mikroskopskih razina prema površini, i to veoma velikom brzinom. Možete vidjeti kako se 
ljudi mijenjaju svaki dan. Kada dostignu Tri Sfere - zapravo, ljudska tijela koja su sastavljena od 
svih [razina] čestica u Tri Sfere se zovu ljudskim tijelima - prilikom ulaska u Tri Sfere, brzina se 
iznenada uspori te se može čak zaustaviti. Ne može doseći ljudski dio. To jest, proći ćete kroz 
promjene kada se vaš ljudski dio poboljša kroz kultivaciju xinxinga.  
 
 U prošlim kultivacijama prvo bi se krenulo sa mijenjanjem površine. Na samom početku, 
ne predugo u kultivaciji, kao što možda znate, progutali bi eliksir (dan) u metodama Daoističke 
škole kultivacije, i to bi omogućilo kultivatorima da se brzo riješe bolesti; sve loše stvari i karma 
bolesti skrivena u površinskom tijelu bi se istjerala van, sve bi bilo izbačeno, i tako bi se to tijelo 
pročistilo. Nakon toga, jednom kada bi njegova praksa započela površinske stanice bi se počele 
mijenjati. Čim bi se površinske stanice i molekule promijenile, razmislite o tome svi, ta osoba bi 
odmah postala nadnaravna. Nije se kultivirao do visoke razine; samo je promijenio molekularne 
čestice prvog sloja svojeg tijela. Drugim riječima, samo je ušao u prvi sloj nebesa u Tri Sfere i 
nadišao običnu ljudsku domenu. U očima ljudi, mogao je prikazati mnoge božanske moći. Ništa 
ljudsko ga nije moglo ograničiti. Razlog tome je da je sve što ljudi vide napravljeno od molekula te 
jednom kada se ovaj sloj molekula i stanica promijeni, tada bi možda mogao poletjeti, proći kroz 
zidove, ili samo jednim pogledom vidjeti što se događa u drugim dimenzijama koje su sastavljene 
od sloja čestica drugačijih od molekula. Naravno, nije mogao vidjeti stvari viših ili mikroskopskijih 
dimenzija, jer je njegova razina bila ograničena.  
 
 Na taj način nastavio bi se kultivirati u dubinu. Kada bi dostigao najvišu razinu, metode 
koje je koristio na niskim razinama se više ne bi mogle koristiti. Nije više mogao primjeniti nijednu 
od tih metoda koju je koristio u svojoj praksi. Kada bi se potpuno dosegle visoke razine, vježbe više 
ne bi bile potrebne. Samo bi se kultivirao u mirnoći, pa više ne bi bilo fizičkih pokreta. To je 
značenje toga.  
 
  Ali to ne funkcionira kod Dafa kultivacije, jer ako bi se većina ili svi naši učenici počeli 
mijenjati na površinskom [sloju] odmah na početku – razmislite o tome svi, sada imamo 100 
milijuna ljudi koji uče Dafa – ako bi svatko prošao kroz promjene počevši od krajnje površine, 
mogu vam reći da bi danas imali 100 milijuna bogova ovdje na ovom svijetu. Forma ljudskog 
društva bi bila potpuno devastirana. I dalje moramo zadržati ovu formu ljudskog društva pošto je to 
najniža razina koju je Veliki Zakon (Dafa) kozmosa stvorio za živa bića, i vi se ovdje morate i dalje 
kultivirati i poboljšavati. Jedino se u ovom okruženju možemo poboljšati i promijeniti u najvećoj 
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brzini. Pa mi cijenimo ovo okruženje. Čovječanstvo je jako loše, ali čovječanstvo nam dozvoljava 
da se kultiviramo brže. Čovječanstvo ima puno, puno stvari koje ljudi smatraju istinitima, i to su 
upravo vezanosti koje želimo napustiti dok se kultiviramo. Kome je kultivacija kroz Fa-učenje 
lakša, današnjim ljudima ili drevnim ljudima? To ima malo veze sa društvenim faktorima. Ključ je 
u tome da je Dafa taj koji spašava ljude, a ovo su učenici za vrijeme perioda Fa-ispravljanja. Kažem 
da Dafa može omogućiti ljudima da se kultiviraju više i najbrže. U drevnim društvima, svi su ljudi 
vjerovali u bogove, pa su mogli bolje razumjeti istinski Dao i Fa. Ipak relativno govoreći, nisu se 
mogli kultivirati toliko visoko. Cijelo društvo je moglo razumjeti, i relativno govoreći, ljudski 
moralni standard je bio vrlo visok. Pa iskušenja koja su ljudi imali nisu bila toliko velika. S druge 
strane, što su danas stvari gore, time se naglašava kako se kultiviramo sa više teškoća i još 
veličanstvenije, što nam omogućuje da se kultiviramo do visokih razina. U takvom je odnosu.  
   
   Pitanje: Učenici iz Shenyanga šalju pozdrave Učitelju!  
 
 Učitelj: Hvala svima! (Aplauz) 
 
 Pitanje: Čini se da je sada Falun Dafa poznat ljudima diljem svijeta. 
 
 Učitelj: Tako to izgleda sada. Bili smo tihi i nismo htjeli uznemiravati društvo tako da se 
kultivatori mogu kultivirati u mirnom okruženju. Sada izgleda kao da smo iznenada gurnuti na 
svjetsku pozornicu. Mnogi od nas su postali poznati zbog toga. (Smijeh) Zvuči zanimljivo kada 
ljudi pričaju o tome, ali mi kultivatori to ne želimo.  
 
 Pitanje: Neki ljudi skrenu sa puta i suprotstave se [Dafa], te šire obmanjujuće i lažne 
riječi, zbog čega ljudi sa karmičkim vezama gube ovu dragocjenu priliku. Kako da preokrenemo 
negativan utjecaj koji stvaraju ti ljudi koji čine štetu Dafa? Kakva je budućnost onih koji osobno i 
svjesno stvaraju štetu Dafa? 
 
  Učitelj: Dopustite da vam kažem, upravo sada postoji samo šačica ljudi koji stvarno rade 
štetu Dafa. Nemojte misliti, da samo zbog toga što pokazuju veliku snagu, da ih ima jako puno koji 
to rade. Ljudi moraju platiti za sve što naprave. Izmislili su glasine, stvarno loše - doista loše. I dalje 
vam kažem isto: nemojte se brinuti da neće biti ljudi koji će učiti Fa. Buddhe spašavaju ljude sa 
karmičkim vezama. (Aplauz) Kada bi ljudima bilo dopušteno da naude Buddha Fa, pa, kako bi se 
moglo dopustiti da se tako nešto dogodi? 
 
 Pitanje: Mislim da su nedavni događaji, uključujući one koji su spomenuti u Učiteljevoj 
skripti, "Neka moja razmišljanja," 2.lipnja, također testovi za inozemne učenike da se vidi mogu li 
postići Ispunjenje i mogu li napustiti predodžbe sebe i sve svoje ljudske predodžbe. Je li to 
razumijevanje točno? 
 
 Učitelj: Nijedno razumijevanje nije krivo. Svaka osoba dolazi do različitog razumijevanja. 
Nijedno nije krivo. Svi shvaćaju točno. 
 
 Pitanje: Često se kolebam. Nakon svake Fa konferencije osjećam beskrajno žaljenje te 
odlučim marljivo prakticirati. Ali nakon nekog vremena, vratim se na staro. Nekada čak osjećam da 
ne zaslužujem biti Učiteljev učenik i osjećam sram pred Učiteljevim suosjećanjem. Postoji li još 
neki pristup pored čitanja knjiga i povećanog učenja Fa? Zaista se želim istinski i odlučno 
kultivirati. Da li bi pomoglo kada bi mogao vidjeti nešto iz drugih dimenzija ili kada bi mi se 
otvorilo Treće Ooko, itd.?  
 
 Učitelj: To što si upravo rekao – "Zaista se želim istinski i odlučno kultivirati." - te riječi, 
neovisno o tome u kakvom si stanju bio kada si ih napisao, su bile čiste i istinske, i to je tvoje pravo 
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ja. Ipak u riječi koje su uslijedile su se brzo umiješale postnatalne predodžbe. Zato osjećaš da se ne 
možeš marljivo kultivirati. Ako se postnatalne predodžbe ne uklone, zaista se nećeš moći marljivo 
kultivirati. Ne postoji drugi način. Samo ako više čitaš knjige se možeš probiti kroz tu barijeru. Nisi 
li shvatio da je činjenica da ne možeš biti marljiv sama po sebi forma ometanja? Kada se probiješ 
kroz tu formu, pogledaj i vidi o čemu se radi. 
 
 Pitanje: Postoji osamdeset i četiri tisuće kultivacijskih puteva u budističkoj školi. 
Uključuju li one kultivacijske puteve na različitim razinama? A što sa drugim dimenzijama... 
  
 Učitelj: "Postoji osamdeset i četiri tisuće kultivacijskih puteva u Buddha Fa kultivaciji" je 
nešto što je došlo od Buddhe Shakyamunija. Buddha Shakyamuni je otkrio ono što je mogao reći 
ljudima. Svi znate da Buddha Shakyamuni nije ultimativni Gospodar kozmosa. Pa on, također, ne 
zna za stvari u većem prostoru još većeg i krajnjeg kozmosa. Drugim riječima, dok je Buddha 
Shakyamuni govoreći iz svog područja rekao: "Postoji osamdeset i četiri tisuće kultivacijskih 
puteva", to je bilo samo ono što se moglo otkriti ljudima, i nije bilo pogrešno. Ljudi vjerojatno ne bi 
imali pojma da im je rečeno da postoji sto tisuća kultivacijskih puteva, pa koja bi korist bila od 
toga. 
 
 Prema onome što vidim, osamdeset i četiri tisuće kultivacijskih puteva koje je spomenuo 
Buddha Shakyamuni izgleda da se odnose na živa bića u Tri Sfere. Međutim, sistemi u drugim 
dimenzijama nisu nikada bili otkriveni ljudima. Ljudi ne znaju za njih. Također, Zemlja nije jedino 
okruženje u kozmosu koje ima uvjete nalik Zemlji. Ali nijedno drugo mjesto nije u središnjoj 
poziciji kozmosa. 
 
 Pitanje: Nedavno je naše mjesto za vježbanje organiziralo neke aktivnosti širenja Fa na 
koje su učenici potrošili puno vremena. Ali izgleda da su neke aktivnosti imale slab učinak. 
 
 Učitelj: Što se tiče učinka širenja Fa, samo napravite koliko god dopuštaju vaše 
sposobnosti. Stare sile... stare sile o kojima govorim nisu pravi demoni, već degenerirana bića 
različitih razina, i obuhvaćaju pozitivna i negativna bića. Svi oni misle da mi pomažu. Ipak njihova 
pomoć je postala upravo prepreka sa kojom se suočavam. Napredak širenja Fa je ometan zbog 
postojanja elementa koji pruža otpor; jako je teško novim učenicima dobiti Fa, i stare sile su 
prouzrokovale da neki ljudi budu ravnodušni prema Dafa, čak i nakon što su dobili Fa, i kao rezultat 
toga ti ljudi su odustali. Ovi problemi su u procesu razriješavanja; nemojte se uplašiti ovih izazova. 
Učinite što god trebate učiniti. Svi ti problemi su u procesu razriješavanja.  
 
 Pitanje: Rekli ste da širenje Fa nema nikakve veze sa Ispunjenjem. Ali širenje Fa je 
najsvetije i zaista može spasiti živote onih koji nisu dobili Fa. Pa ako se nema entuzijazam za 
širenje Fa, kroz to se treba probiti, zar ne? 
 
 Učitelj: Širenje Fa i Ispunjenje su dva različita koncepta koji nisu direktno povezani. 
Ispunjenje znači dosegnuti područje Ispunjenja kultivirajući se usred patnje i završavajući svoj 
kultivacijski put. Dok je širenje Fa nešto što trebaš, kao osoba sa beskrajnim suosjećanjem, raditi 
dok se kultiviraš, i to je nešto što trebaš raditi paralelno sa poboljšavanjem sebe. Ali ono što ste 
napravili šireći Fa se neće tretirati odvojeno kao nagrada za dobru sreću među običnim ljudima, jer 
vi ne želite postati ljudsko biće u svojem sljedećem životu. Vi želite postići Ispunjenje. Stoga je 
povezano sa suosjećanjem i spasenjem živih bića u vašoj kultivaciji, i mi činimo da ono postane dio 
moćne vrline koja se uspostavlja dok se kultivirate. 
 
 Pitanje: Je li sklonost žene da izgleda dobro njen prirodni instinkt ili vezanost? 
 
 Učitelj: Zasada, mislim da ne možemo reći da ima vezanost ako nastoji izgledati dobro. 



 19 

Neki kažu da je to prirodni instinkt žene. Zapravo, mislim da žene trebaju obraćati pozornost na to. 
Neurednost nikome ne izgleda dobro, ali s druge strane, pretjerana gizdavost će postići upravo 
suprotan učinak. Nije da jedino ja kažem da nije dobro – kada to vide svakodnevni ljudi, također to 
smatraju neprivlačnim. Neophodno je da ljudi obraćaju pažnju na to kako se odijevaju. Bogovi, 
Buddhe i Bodhisattve na nebesima su neusporedivo veličanstveni, sveti i lijepi. Čestice njihove 
kože su sačinjene od ekstremno mikroskopskih čestica. Možete samo zamisliti koliko je fina i 
glatka njihova koža. Kada je ta točka dostignuta, nema potrebe obraćati posebnu pažnju na 
dotjerivanje.  
 
 Pitanje: Učitelj je rekao u Zhuan Falunu:"produženo vrijeme života koje nadilazi tvoj 
prijašnji predodređeni životni vijek, dano ti je samo za kultivaciju; čim tvoje misli samo malo 
odstupe od ispravnog puta, dospijevaš u životnu opasnost". Molim vas da to ljubazno obrazložite. 
Prakticiram kultivaciju više od tri godine. Sve moje bolesti su izliječene. Također više ne uzimam 
lijekove koje sam desetljećima uzimao. Iako imam preko šezdeset godina, u puno sam boljoj formi 
nego kada sam bio u četrdesetima. Želio bih raditi neki posao unutar mojih mogućnosti pored 
kultiviranja. Je li to u redu? 
 
 Učitelj: Zasigurno možeš, sve dok ne utječe na tvoje učenje Fa i vježbanje. Dio: "koje 
nadilazi tvoj prijašnji predodređeni životni vijek" se odnosi na situaciju u kojoj bi osoba trebala 
živjeti samo nekoliko desetljeća u ovom životu. Kada dosegne te godine, mora ići. Ali kada samo 
što ne dosegne kraj "predodređenog životnog vijeka", započne kultivaciju, te je vrlo marljiv od prve 
minute, te je odmah očito da ta osoba ima ono što je potrebno. Nije važno koliko je star – ne gledam 
na godine. Kao što možda znate, Zhang Sanfeng2 je dobio Dao u svojim sedamdesetima te je živio 
sto trideset i nešto godina. Službeno je započeo kultivaciju kada mu je bilo preko sedamdeset. To 
jest, kultivacija nema nikakve veze sa godinama. Ovisi o tome možeš li biti marljiv. Ako zaista 
možeš otpustiti život i smrt, i misliti: "Godine? Pa što. Zašto moram razmišljati na taj način? Dobio 
sam Fa, pa ću samo nastaviti s kultivacijom," (aplauz) kada se zaista smatrate kultivatorom, a ne 
svakodnevnom osobom, vaš život će se neprestano kultivirati i neprestano produžavati. Vaš život će 
se neprestano povećavati, dajući vam dovoljno vremena za kultivaciju. Zatim postoje neki ljudi koji 
nisu marljivi, do te mjere da zaista ne mogu postići Ispunjenje u ovom životu. Pa se ne može dalje 
produžiti. Kada vrijeme dođe ostat će prepušten svojoj sudbini. U suprotnom, ne samo da neće 
uspjeti u kultivaciji u ovom životu, već će stvari u njegovom sljedećem životu također biti narušene. 
Što se tada može učiniti? Moramo ga pustiti. Tako je to. Pa, prošavši kroz uspone i padove u 
ljudskom svijetu, stariji ljudi koji su prošli kroz desetljeća bi trebali znati bolje – to je sve što se tiče 
vezanosti i težnji koje su imali u životu. To ste već trebali znati. Pa što još postoji što ne možete 
otpustiti? Lako je reći, ali teško učiniti. 
 
 Pitanje: Bio sam inspiriran i puno sam se poboljšao kroz događaje koji su se dogodili u 
Pekingu i Tianjinu. Čak i kultivatoru može biti jako teško prilagoditi se Zhen, Shan, Renu u 
prijelomnim trenucima, ipak oni su postigli Zhen. Otišli su tamo govoreći riječi istine čisto iz dobre 
volje, i nisu učinili ništa što ne zadovoljava standard za kultivatore. Izdržali su smireno i 
miroljubivo. Učitelju, budite uvjereni, pravi Falun Dafa učenici koji prakticiraju istinsku kultivaciju 
neće iznevjeriti Učitelja. Je li točno to što smo rekli? 
 
 Učitelj: Točno ste rekli. Vidio sam da se tako i dogodilo. Napisao sam u "Neka moja 
razmišljanja" da "svatko ima svoju volju." Radio sam samo tu jednu stvar u ovom svom životu – tj. 
bio odgovoran za Ispunjenje mojih ljudi koji se mogu kultivirati. Kada sam vidio sve te moje 
učenike kako prolaze te glavne testove kako bi utvrdili Ispunjenje jedan za drugim, znate li kako 
sam se osjećao? (Srdačan aplauz) Izvanredno je, zaista izvanredno. Zaslužuju biti veličanstveni 
bogovi! Sjećam se da je Nostradamus možda rekao da će u određenom periodu bogovi i ljudi 
                                                             
2 Zhang Sanfeng (đang san-feng) – Daoistički besmrtnik; tvorac Tai Chija vrste tradicionalne kineske borilačke 

vještine. 
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koegzistirati. Štogod to bilo, na što se odnosio, zaista, mislim da vas se sada više ne bi trebalo 
smatrati običnim ljudima. Možete se odreći čega se ljudi ne mogu. Izdržavate što ljudi ne mogu. 
Avaj, zato nas ljudi ne razumiju. Ali trebamo dati sve od sebe da pomognemo ljudima da nas 
razumiju. (Učitelj se smije) 
 
 Pitanje: Kako da učenici točno razumiju odnos između uzvišenosti Dafa i usklađenosti 
Dafa? 
 
 Učitelj: Dafa je uzvišen. Ako se osoba želi kultivirati do Ispunjenja, može li biti 
neuzvišen? Da Dafa zastrani samo malo, bilo bi nemoguće kultivatorima postići Ispunjenje. Mogu li 
oni zli putevi omogućiti ljudima da se kultiviraju u veličanstvene bogove? Apsolutno ne. Zato je Fa 
uzvišen. Svaki Dafa učenik mora zadovoljiti standarde svakog područja u kojem se nalazi. To je 
uzvišeno. Što treba biti uklonjeno za vrijeme kultivacijskog procesa terba biti uklonjeno. Tome 
nema alternative. Dafa može spasiti ljude i stvoriti sve u kozmosu. Ima Fa-principe za različite 
razine. Fa-principi na svakoj razini su povezani sa cjelokupnim Fa, od vrha do dna, od unutra do 
izvana i od mikroskopskog do makroskopskog; svi su međusobno povezani. Principi su također 
nezavisno povezani unutar svake razine. Pa govoreći iz bilo koje perspektive, ovaj Fa je usklađen, 
može se jasno razmotriti, neuništiv je, i sve se može savršeno objasniti na temelju principa. Zato jer 
je stvorio kozmos, zasigurno može savršeno demonstrirati činjenicu da je Istina sveprisutna i 
svemoguća. Može pretvoriti sve loše stvari u dobre stvari, i može spasiti sve i sva živa bića u 
kozmosu. U prošlosti, nisu li postojali stvaranje, stagnacija, degeneracija i destrukcija? Dafa može 
učiniti da stvari koje su krenule prema destrukciji postanu nove i ponovno dobre. Može imati bilo 
koji učinak koji postoji, svemoguć je. Stoga, ovaj Dafa je apsolutno savršen i neuništiv. (Aplauz)  
 
 Pitanje: Bili smo te sreće da saznamo za Dafa nakon [okupljanja] 25. travnja čuvši te 
ljude koji progone Dafa kako govore o Dafa. Nakon samo dva mjeseca, duboko osjećamo dubinu i 
ogromnost Dafa.  
 
 Učitelj: Loši ljudi čuju loše stvari, a dobri ljudi čuju dobre stvari! Kada zli psuju Dafa, ipak 
moraju spomenuti riječi "Falun Gong". Ovaj naš učenik je tada vidio "Falun Gong" i vidio da je 
dobar. (Aplauz) Ljudi nisu sposobni oštetiti Buddha Fa. Svaki puta kada zlo koristi loše ljude da 
nam našteti, oni nas zapravo promoviraju! (Srdačan aplauz) Ali ljudi su napravili te loše stvari iz 
loših namjera. To je sigurno. I tamo su njihova bića pozicionirana. 
 
 Pitanje: Kako mogu učvrstiti više razumijevanje koje imam o Dafa? 
 
 Učitelj: Ono što vas učim su principi Fa, i razlog zbog kojeg su učenici u početku došli 
naučiti ovo je zato jer su osjetili da su Fa principi dobri. Postupno, vidjeli su da ovi Fa principi ne 
samo da govore ljudima da budu dobri, već da je ovo knjiga kultivacije, knjiga Buddha Fa – nebeski 
zakon, Veliki Zakon kozmosa. Postupno su to shvaćali. (Aplauz) Pa, mislim da je bolje da krenete 
naprijed i kultivirate se bez ijedne namjere. Ako po cijeli dan mislite o odlasku u Buddhin raj, to će 
se zapravo razviti u vezanost. Postoji izreka koja kaže: "dobij prirodno bez težnje." Samo se 
kultivirajte, i sve će se manifestirati. Kada se manifestira, osjećat ćete: "Oh, sve je bilo prilično 
prirodno." Osjećat ćete da je prirodno zato jer će vaše područje već biti tamo. Ljudi su u području 
ljudskih bića, i žele vidjeti stvari iznad njihovih vlastitih područja. Svi imaju ovu žudnju. Kada su 
kultivatori u tom području i vide te stvari, ne osjećaju da je to čudno, već sasvim prirodno. 
 
 Pitanje: Učenicima iz Guangzhoua jako nedostajete i željeli bi vas vidjeti. 
 
 Učitelj: Zahvaljujem učenicima iz Guangzhoua. Sada je teško reći... (smiješeći se) jer 
zasada nije moguće. 
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 Pitanje: Dafa učenici sa vježbališta Duolun Road Station iz Nanjinga kao i ostali Dafa 
učenici iz Nanjinga šalju pozdrave sa najvećim poštovanjem svom beskrajno milostivom Učitelju!  
 
 Učitelj: Hvala svima! 
 
 Pitanje: Svi Dafa učenici iz grada Pekinga, Lanzhoua, Harbina, Qiqihara, Unutarnje 
Mongolije, Guangzhoua, Šangaja i Wuhana, pozdravljaju Učitelja sa željom da se ne brine! 
 
 Učitelj: Hvala svima! 
 
 Pitanje: Veliki Car Kangxi vladao je čestito. Je li on bio model postavljen za careve nakon 
njega?  
 
 Učitelj: Život Velikog Cara Kangxija je bio prilično veličanstven. Priče o Imućnim danima 
za vrijeme Kangxija i Qianlonga su se generacijama prenosile među ljudima. Neću govoriti o 
ljudskim pitanjima. Kangxi je bio veličanstveni car. 
 
 Pitanje: Jednom sam postavio pitanje koje vas je jako rastužilo. 
 
 Učitelj: Nisam bio tužan. Možda sam mislio o drugim stvarima. Stvari o kojima ja 
razmišljam su drugačije od onoga čime se vi zabrinjavate. Ono što vi vidite su samo površinske 
pojave. Ono što ja vidim je istinski prikaz. 
 
 Pitanje: Demon požude koji se pojavio u mojim snovima je bio moj muž. Je li to primjer 
demona koji uzrokuje nevolje? 
 
 Učitelj: Zato jer je tvoj muž bio tamo [pored tebe], nije mogao biti tvoj muž. Pa mora da je 
bio prizvan. Budi na oprezu. 
 
 Pitanje: Moja mlađa sestra je studentica na fakultetu kineske medicine. Imat će obavezni 
kolegij qigonga sljedeći semestar. Pita treba li ga preskočiti? 
 
 Učitelj: Studentica na fakultetu kineske medicine... Da, medicinski fakulteti u Kini su sada 
prepoznali direktni zdrastveni učinak koji qigong može donijeti kineskoj medicini. Počeli su ga 
učiti. Međutim, prema onome što ja znam, samo nekolicina ih je naučila ispravne qigong sustave. 
Kada se qigong popularizirao, bilo je nekoliko relativno dobrih sustava. Kasnije, lažni qigong se 
postupno počeo pojavljivati. Prvi relativno dobar sustav vježbi koji se pojavio je bio taiji. Sada su 
neki ljudi promijenili taiji do točke neprepoznatljivosti. Promijenjena verzija je zasigurno štetna. 
Tada su se pojavila učenja iz Knjige promjene tetiva. Taiji pripada Daoističkoj školi. Knjigu 
promjene tetiva koja pripada budističkoj školi, koristili su jednom davno monasi iz Shaolin hrama 
za njihovu unutarnju kultivaciju. Odmah nakon toga pojavili su se narodni kultivacijski sustavi: Pet 
Veselih Životinja. Ti su bili relativno blagotvorni za ljude. Postojali su također i drugi. Nećemo ih 
sve imenovati. Sada postoje sve vrste kaotičnih sustava posjedujućih duhova. Ako ih se uvode u 
škole da bi ih ljudi učili, zaista će nauditi učenicima tih škola. 
 
 Pitanje: Kada se usporedim prema standardima za kultivatore, bojim se da me Učitelj ne 
smatra istinskim učenikom. Ali drugi uvijek misle da nisam toliko loš. Čak štoviše, nedavno su me 
pitali da budem asistent. Znam dobro da nisam kvalificiran. Bojim se da bi mogao naštetiti ugledu 
Dafa. 
 
 Učitelj: Izgleda da se možda previše bojiš. Zapravo, asistent se ne treba baviti sa previše 
stvari, i to nije nekakav službeni čin; samo uključuje dolaženje na vježbalište i olakšavanje 
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zajedničkog vježbanja i Fa učenja. Nema tako puno stvari za paziti. Nemoj se toliko bojati. Ipak, 
dobro je što osjećaš da se nisi dobro kultivirao. To znači da možeš vidjeti gdje podbacuješ. Nemoj 
biti uplašen kada vidiš mane i greške. Ako ih ima, samo ih se riješi. Da nisi imao vezanosti ili 
greške ne bi se više trebao kultivirati. Za vrijeme procesa kultivacije neizbježno je da imaš ljudske 
vezanosti.  
 
 Pitanje: Kada naiđem na nevolje, znam da su to iskušenja te dajem sve od sebe da ne 
dopustim da mi srce bude dirnuto. Ali kada naiđem na sretne stvari, ne mogu, a da ne budem 
sretan. 
 
 Učitelj: Onda samo budi sretan. U redu je. Uostalom, biti sretan je puno bolje nego pasti na 
testu koji smatraš teškim za proći. Zapravo, tvoja misao sreće će prirodno nestati kako ti se razina 
povisi. Ne moraš je umjetno potiskivati. Naravno, nije u redu da počneš plesati od radosti čim imaš 
nešto zbog čega bi mogao biti sretan. Svi ste razumni i obrazovani, pa ne mislim da je to problem. 
Ali testove u obliku iskušenja je jako teško proći. 
 
 Pitanje: (1) Postoje li različite razine među prosvijetljenim bićima? 
  
 Učitelj: Naravno da postoje. Čak i Tathagate nisu svi na istoj razini. Kao što sam rekao, 
oni su Fa Kraljevi; kultivatori ih nazivaju kolektivno "Tathagate". Također postoje Veliki Fa 
Kraljevi i ostali Veliki Fa Kraljevi na još višim razinama. 
 
 Pitanje: (2) Ako postoje, uređuju li visoka prosvijetljena bića živote nižih prosvijetljenih 
bića? 
 
 Učitelj: Zapravo nije onako kako misliš. Nemoj koristiti ljudski mentalni sklop kako bi 
mislio o bogovima, jer nikada nećeš razumjeti. Također je odraz nepoštovanja. Kada se osoba 
kultivira do Tathagate, unutar dometa njegovih sposobnosti sve je pod njegovim zapovjedništvom i 
on je svemoguć. 
 
 Pitanje: Ja sam učenik iz ranih dana. Ako damo sve od sebe, ali i dalje ne možemo postići 
Ispunjenje na zaključni dan kultivacije zbog našeg slabog urođenog potencijala (genji), možemo li i 
dalje otići sa Učiteljem, možemo li i dalje otići... 
 
 Učitelj: "Dao si sve od sebe da se kultiviraš, [ipak i dalje ne možeš]"...imaš premalo 
samopouzdanja. Ako si dao sve od sebe, a i dalje ne možeš postići Ispunjenje, to ne bi bilo u redu. 
Te riječi su kontradiktorne. (Smijeh) Problem ne postoji. Samo budi marljiv. Ti ne znaš koju vrstu 
urođenog potencijala imaš. Kako možeš reći da je slab? Ako si dao sve od sebe, čeka te Ispunjenje! 
(Aplauz) 
 
 Pitanje: Ako gledamo na Zemlju kao česticu, recimo molekulu, tada je materija sačinjena 
od te molekule Zemlje niža od razine ljudskih bića pošto više razine sačinjavaju finiji elementi.  
 
 Učitelj: Ne bi išlo da sam vam rekao sve o ovome kozmosu. Ali rekao sam vam da što je 
finije i mikroskopskije, viša je razina. Ipak, također sam vam rekao da je Zemlja na najnižoj razini. 
Najniža razina je između velikih i malih čestica. Pa zapravo, rekao sam vam da je niža od velikih 
čestica, i također niža od malih čestica. To je zato jer je u sredini zbog čega je najniža. Također smo 
govorili o većim stvarima. One su također više od ljudi. 
 
 Pitanje: Nemam kazetofon preko kojeg mogu puštati Falun Dafa glazbu kada radim 
vježbe. Mogu li mijenjati pozicije u stojećim vježbama brojeći?  
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 Učitelj: Da, zato jer sam u našim ranim danima dok smo vježbali učio učenike bez glazbe, 
te smo vježbali brojeći. Naposljetku, kultivacija je izvanredna. Pošto imamo automatski 
mehanizam, ruke će se, kada je mehanizam vrlo jak, spustiti do donjeg trbuha i preklopiti same od 
sebe jednom kada se završi devet krugova. Zato vježbanje nazivamo "kretanje prateći mehanizme." 
Jednom kada je mehanizam formiran, djeluje automatski, vodeći i pokretajući tijelo da radi vježbe. 
Pokreti će definitivno biti automatski. Stoga je razlog zbog kojeg sam pustio učenicima da slušaju 
glazbu dok vježbaju bio da omogućim početnicima da dostignu, da dostignu što je prije moguće, 
stanje u kojem ih ne ometaju divlje misli. Slušajući glazbu prestati će misliti o drugim stvarima, pri 
čemu se koristi forma zamjenjivanja desetaka tisuća misli sa tom jednom misli. To je metoda koju 
koristimo. Tada je i glazba sama po sebi misao. Ali dodao sam unutarnje značenje Fa kao i gong u 
glazbu, tako da ima učinak pomaganja u kultivaciji. To je svrha slušanja glazbe za vrijeme 
vježbanja.  
 
 Ako možeš točno vježbati bez glazbe, jednako je dobro. Neće utjecati na ništa. 
 
 Pitanje: Mogu li zamijeniti spavanje vježbanjem? Hoće li to funkcionirati? 
 
 Učitelj: Ne, zato jer će te to odvesti u drugu krajnost. Dok se kultiviraš i dalje se oslanjaš 
na ovo tijelo da bi se kultivirao. Bez ovog tijela ne bi mogao kultivirati sve što mi radimo. Zato 
moraš jesti i spavati, pazeći da ti je tijelo u zdravom stanju. Stoga svi trebate spavati. Što se tiče 
toga što napraviti kada ste prezaposleni—bilo sa stvarima koje radite za Dafa ili vaš običan posao—
te ne spavate nekoliko noći, to je povremena stvar, te se radi o drugačijem pitanju. Vježbanjem će te 
se odmah oporaviti. Ali recimo da nastavite samo vježbati i odreknete se spavanja na duže vrijeme, 
zamijenivši spavanje s vježbanjem. To neće funkcionirati. Tako se osoba ne kultivira u Dafa, pa 
zašto bi radio tako. Poboljšanje xinxinga je prvi prioritet u tvojoj kultivaciji, i to je ono što stvara 
pravi napredak. Ako tvoj xinxing nije povišen, nećeš se poboljšati bez obzira koliko vježbao. Ne 
možeš forsirati poboljšanje vježbanjem. Bez poboljšanja svog xinxinga nikada se nećeš poboljšati, 
bez obzira kako vježbaš.  
 
 Pitanje: Znam da nije dobro špekulirati u dionice, ali ne razumijem pravi razlog koji stoji 
iza toga. U Americi, kompanije distribuiraju dionice ljudima kao jednu od njihovih beneficija. 
Smatra li se to neetičkim bogatstvom? Nisu li dionice način na koji kompanije podižu kapital za 
rast?  
 
 Učitelj: Mogu svima reći da stvari koje ljudi smatraju ispravnima nisu nužno ispravne. 
Pogotovo kada je ljudski moral neprikladan, ono što ljudi smatraju dobrim moglo bi biti loše. Znate, 
biti plaćen za vaš rad ili za razmišljanje, ili ako imate veliki biznis, ili ako imate određene talente—
sve su to normalni načini zarađivanja novca i nije bitno koliko novca zaradite. To je zarađivanje 
novca kroz ispravne načine, i nije važno koliko novca zaradite. Nikada nisam smatrao posve 
ispravnim korištenje špekulativnih načina, jer postoji princip u ovome kozmosu koji glasi: "bez 
gubitka nema dobitka." Možda kada dobiješ taj novac, ne znaš koliko dobrih stvari ćeš izgubiti jer 
nisi dao ništa zauzvrat. Dionice rastu i padaju, i ljudska srca zajedno sa njima. Kako se možeš 
kultivirati dok tako radiš? Dok neki postaju bogati, velika je mogućnost da postoje drugi koji su radi 
toga natjerani da se bace sa zgrade. Istina je, [špekulacija u] dionice je u stvari kockanje. Da li bi se 
onda kao kultivator trebao kockati? Rekao bih da ne. Naravno, ne govorim kako bi se obični ljudi u 
ljudskom društvu trebali baviti dionicama. Ljudsko je pitanje trebaju li se ljudi baviti dionicama. Ja 
samo podučavam kultivacijske principe kultivatorima. Uostalom, vi biste trebali transcendentirati 
poslove običnih ljudi i mjeriti se višim standardima, zar ne? Dio koji distribuiraju kompanije kao 
beneficije ili plaće se može odmah unovčiti. 
 
 Pitanje: Kultivatori ne mogu podnijeti karmu za rođake. Zašto djeca koja nemaju karmu 
mogu podnijeti karmu za nas? 
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 Učitelj: Možda to dijete vidi da roditelji preteško prolaze kroz testove i da im ide loše. Pa 
trpe nešto za vas, a vi niste zahvalni, misleći: "Zašto dijete pati umjesto mene?" (Smijeh) Samo 
ilustriram princip. Ne mora nužno biti tako. Ali to se događa jedino djeci Dafa učenika. 
 
 Pitanje: Moje petogodišnje dijete se kultivira dvije godine. Rekao je da mu je televizor 
postavljen u čelu i da mu Učitelj predaje Fa danonoćno. Je li to smetnja ili ispravno stanje? 
 
 Učitelj: On je dijete, pa se ne radi o smetnji. Možda je to način da dijete dobije Fa. Ali 
zasigurno neće poremetiti djetetov odmor.  
 
 Pitanje: U običnom ljudskom društvu, kada postoji izuzetno velika sila demonske prirode 
koja pokušava nauditi Dafa u velikom razmjeru, čak do te mjere da pokušava iskorijeniti Dafa, koji 
je najbolji način za utjeloviti Dafa? 
 
 Učitelj: Učenik mi je rekao: "Kultivirat ću Dafa sve do samog kraja. Ako mi odsjeku 
glavu, moje tijelo će i dalje ovdje sjediti u meditaciji." (Aplauz) Ako um osobe nije dirnut, prisilne 
mjere mogu utjecati na njega jedino na površini, ali ne u korijenu. U kultivaciji, želim da ljudi 
razumiju principe. Ako samo površno reguliraš ljudima i zabraniš im da nešto rade, hoće li to 
djelovati? Nije li to istina? Naravno, neki učenici su mi rekli da bez obzira što se desilo ili o kakvoj 
se smetnji radilo, to na njih neće utjecati. Tako je najbolje. Naravno, govorim da vaš um ostane 
nedirnut, a ne vaše tijelo. 
 
 Pitanje: Ako po cijele dane razmišljam o širenju Fa, mogu li to demoni iskoristiti? 
 
 Učitelj: Dobra je stvar da se želi širiti Fa. To nije pogrešno. Ali nemoj dopustiti da zasmeta 
tvojoj kultivaciji. Kao Dafa učenik, zaista trebaš raditi stvari za širenje Fa. 
 
 Pitanje: U zapadnjačkim društvima, ljudi dosta brinu o izgledu svojih zubi. Kao učenici, 
možemo li dati očistiti zube?  
 
 Učitelj: Ako želiš očistiti zube, tada ih odi očistiti. To nije velika stvar. Samo gledaj na to 
kao na želju da se dotjeraš. To su stvari običnih ljudi. 
 
 Pitanje: Kada su Buddha Shakyamuni i Isus širili svoj Fa i spašavali ljude, živa bića 
kozmosa su već zastranila od Fa. Zašto se Fa nije tada ispravio? 
 
 Učitelj: Oni su bili samo Tathagate, pa nisu mogli ispraviti Fa kozmosa. Mogli su ispraviti 
samo njihov vlastiti Fa. 
 
 Pitanje: Učitelju molim vas recite nam, je li istina da su svi već naišli na test koji pokazuje 
može li netko dostići Ispunjenje? Hoće li oni koji nisu prošli test imati drugu priliku u budućnosti? 
 
 Učitelj: Ne mogu vam to reći. Kada bih vam rekao da će biti još vi biste čekali i bili 
spremni, a tada se ne bi računalo kao test. Niti ću vam reći da li svi vi možete postići Ispunjenje ili 
koliko vas je dostiglo Ispunjenje.  
 
 Pitanje: Živim u SAD-u dugo vremena. Prema Kinezima sam uvijek osjećao želju da im 
pomognem, posebice onim studentima koji su siromašni. Mislim da je to osjećaj suosjećanja. Nakon 
što sam počeo kultivirati Falun Dafa, počeo sam se boriti sa tim razmišljanjem. Nisam siguran 
trebam li pomoći ili ne. Psihološka borba u mojem umu je bila intenzivna. Ne znam radi li se o 
osjećaju svakodnevnih ljudi ili o višoj suosjećajnosti? 
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 Učitelj:  Nema ništa loše u tvom osjećaju domoljubnog srodstva prema ljudima u tvojoj 
domovini. I nema ništa loše u pomaganju onima koji su siromašni. Ali rekao bih da kultivatori 
trebaju potrošiti više truda na kultivaciju, pošto ne možete vidjeti karmičke razloge iza mnogih 
stvari. Što ako je osoba kojoj pomažeš netko tko će nauditi Dafa u budućnosti? Naravno, kada bi svi 
oni kojima želiš pomoći naučili Dafa u budućnosti, tada bi imao beskrajnu vrlinu, pošto bi ti se 
kasnije odužili dobrim stvarima. Trebaš se držati visokih standarda za kultivatore kada se suočavaš 
sa bilo čime. Neki kažu: "Radim dobro djelo gradeći hram." Rekao bih, zapravo—čak je 
Shakyamuni rekao da je Fa koji uključuje namjeru iluzoran kao sjena mjehurića—ako ne kultiviraš 
sebe nikada se nećeš uzdići. Čak i da sagradiš hramove po cijelom gradu, i dalje nećeš postati 
Buddha, jer se nisi kultivirao. Kako Buddha može dopustiti ljudima da prođu kroz stražnji ulaz3—
kao kad bi došao gore jer si sagradio poveći broj hramova. To znači procjenjivati stvari ljudskim 
mislima. Može li biti tako? Ne. Nitko se ne može uzdići bez kultiviranja. Iz drugog ugla, možda 
nema Buddha u hramovima koje si sagradio, i Buddhe neće otići tamo, te su umjesto toga okupirani 
lisicama, lasicama, duhovima i zmijama. Tada ste pomogli zlu da radi zlo i time učinili nešto loše. 
U svakom slučaju, postoji ta uzročnost koju ljudi nisu u stanju vidjeti. Kao kultivatori, moramo biti 
načisto sa time.  
 
 Pitanje: Na 59. stranici u Objašnjavanje sadržaja Falun Dafa piše: "Ako je osoba  zbilja u 
stanju da nastavi kultivaciju: 'Ja mogu da nastavim kultivaciju; i dalje se  želim kultivirati,' onda 
može preuzeti karmu bliskih rođaka ili dobrih prijatelja, i može ju odraditi i pretvoriti u vrlinu. U 
svakom slučaju, zaista je teško, jer ide ruku pod ruku sa  xinxingom osobe i time koliko njegovo 
srce i um mogu podnijeti. Zato kad se dostigne određena točka, ona je puna, i dalje se ne može 
puniti—na ovaj način se manifestira. Osoba koja bi podnijela još više teškoća mogla bi postati loša, 
pasti, i kultivirati se uzalud, jer nema dovoljno kapaciteta." Učitelju molim vas recite nam kako da 
razumijemo zadnju rečenicu. 
 
 Učitelj:  Te riječi su rečene u pogledu Fa-principa. Ako se ta situacija zaista dogodi, i dalje 
imamo načine za ljude da se kultiviraju i krenu gore. Ako je test pretežak da bi ga kultivator 
izdržao, otići će u drugu krajnost. Kada svakodnevna osoba kritizira drugu osobu, ne bi trebao 
pretjerati. Jednom kada pretjera, ta osoba to neće prihvatiti, čak štoviše, mogao bi odmah otići u 
drugu krajnost. To se događa kada se svakodnevna osoba ne nosi prikladno sa stvarima. Isto vrijedi 
za kultivaciju. Kada si se kultivirao do te točke, ako bi se gurnulo na tebe pretjerano veliko 
iskušenje, zaista bi bio u velikoj opasnosti. Neće ti biti rečeno kada prolaziš kroz test. Kako bi ti 
moglo biti rečeno da je to test za tebe? Ti se kultiviraš i neće ti biti rečeno. Također, kada osoba 
postigne Ispunjenje, sigurno je da će istog trena biti Prosvijetljen. To je sigurno. Ako ti se ne bi 
dopustilo da se prosvijetliš kada dođeš tamo, a sve se upotpunilo—da si na granici i još ne možeš 
postići Prosvijetljenje—odjednom bi se osjećao očajno. Beznadežnost može odvesti ljude u drugu 
krajnost, što je vrlo opasno. To je značenje toga. 
 
 Pitanje: Učenici iz Fushana i Xi'ana šalju svoje pozdrave Učitelju! 
 
 Učitelj: Hvala svima! 
 
 Pitanje: Imam rođake koji kultiviraju Falun Dafa u Kini. Zbog vanjskih smetnji, ne mogu 
prakticirati na vježbalištu. Vježbaju doma te se njihova odlučnost u kultivaciji nije promijenila. 
Učitelju, hoće li to utjecati na njihovo dostizanje Ispunjenja? 
 
 Učitelj: Rekao sam u Zhuan Falunu da je svejedno ako je doma ili vani. Ali ne bi trebali 
izgubiti uvjete koji vam omogućuju da jedan drugome pomognete u poboljšavanju. Dafa može 
omogućiti učenicima da se približe Ispunjenju; a učenici se trebaju harmonizirati sa Dafa. 
                                                             
3 Izraz pod kojim se misli na davanje posebnih privilegija ili dopuštanje prečaca. 
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 Pitanje: Hoće li učenici imati priliku čuti kako osobno čitate Hong Yin? Mogao bi se 
napraviti video snimak... 
 
 Učitelj: Ako se pojavi prilika u budućnosti, može se napraviti. 
 
 Pitanje: Podučavali ste kako trebamo biti ljubazni prema ljudima i da učenice trebaju biti 
nježne. Ali to često stvara nesporazume kod pripadnika suprotnog spola. Trebamo li i dalje tretirati 
pripadnike drugog spola na isti način kao i svakodnevni ljudi?  
 
 Učitelj: Tako je. Zašto bi se trebali ponašati i pričati kao muškarci? Žena bi trebala biti kao 
žena i ponašati se kao žena u svemu što radi. Samo sam vam rekao kako bi trebalo biti. Što se tiče 
stvaranja nesporazuma, ako se ponašaš normalno neće ih biti. Nemoj pretjerati kada radiš sa ljudima 
i rješavaš stvari, radi stvari prirodno, i siguran sam da neće biti nikakvih problema.  
 
 Pitanje: Moj muž je Amerikanac. Kada sam dobila Fa, predstavila sam mu Dafa. Kada  je 
čitao Fa, vidjela sam Falun iznad njegove glave. Ali jednog dana iznenada je počeo učiti Yogu 
tvrdeći kako mu je tijelo zbog Yoge jače. Također, gotovo svake noći želi... 
 
 Učitelj:  Moraš gledati na određene stvari objektivno i hladne glave. Trebala bi prvo 
provjeriti sebe da vidiš ima li ikakvih problema sa tvoje strane. Ako nema, tada mora da je 
demonska smetnja. Ali bez obzira radi li se o smetnji ili o tvojim problemima, možeš se razumno 
dogovoriti sa mužem. Osoba bi trebala biti racionalna. Mi svi moramo čuvati naš xinxing. Drugi 
ljudi mogu raditi loše, ali mi ne možemo. Ako možeš čuvati svoj xinxing ove stvari će proći nakon 
nekog vremena. Neće dugo trajati. Na kraju, on će se zasigurno promijeniti kao rezultat tvog 
vlastitog proboja u kultivacijskim razinama. Zasigurno će biti tako! (Aplauz)  
 
 Pitanje: Koja je veza između subjektivne želje i nesebičnosti? 
 
 Učitelj: Nemoj miješati ideje običnih ljudi sa kultivacijskim stanjem. "Subjektivna želja" o 
kojoj govoriš je vrlo vjerojatno vezanost svakodnevne osobe. Ja zahtijevam da vi postignete 
nesebičnost kroz kultivaciju, a ne da ju pokazujete na samo-nametnut način. Međutim, ako se 
dovoljno ne trudiš to postići u toku svoje kultivacije, to nije kultivacija. Drugim riječima, ne bi to 
trebao forsirati—"Moram postići tu nesebičnost odmah na početku, ali još ni ne znam kako biti 
nesebičan." To jedino zaista možeš postići kada dođeš do razumijevanja stvari poboljšavajući se 
kroz kultivaciju. 
 
 Pitanje: Moj muž je razderao neke Dafa knjige i rekao mnogo loših stvari o Dafa. Također 
je napravio nekoliko stvari bez imalo poštovanja prema Dafa. Jako sam tužna. Nije pročitao 
nijednu Dafa knjigu. 
 
 Učitelj: Imamo takve ljude u publici. Učinili su slične stvari u prošlosti kada nisu razumjeli 
Dafa, ali su kasnije naučili Fa. Trebala bi provjeriti je li to uzrokovano tvojim vlastitim faktorima ili 
se radilo o pravoj smetnji. Ali postoji jedna stvar. Bez obzira radilo se o smetnji ili stanju koje se 
pojavilo za vrijeme kultivacije, učenik bi trebao čuvati svoj xinxing. Ljudi mogu raditi loše stvari i 
raditi greške, ali mi ne možemo. Zapravo, ljudi moraju platiti za sve što naprave. Ogroman je grijeh 
kada se naprave štetne stvari Dafa.  
 
 Pitanje: Ponekad velika predanost Dafa učenika vježbanju i učenju Fa zbunjuje ljude oko 
njih čak do te mjere da neki ne žele komunicirati sa njima. Je li istina da učenici nisu radili dobro 
u: "kultiviranju prilagođavajući se običnom ljudskom društvu do maksimalne mjere?"  
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 Učitelj: U tom slučaju trebali bi vidjeti kakva je njihova "duboka predanost." Ako učenici 
često vježbaju i uče Fa po cijeli dan bez da obavljaju ikakve kućne zadatke ili posao, tada to nije u 
redu. Također, ako smo svi obučeni u žute odore dok vježbamo svaki dan, obični ljudi će misliti da 
ste religija i neće se htjeti uključiti. Ako smo umjesto toga svi obučeni u odjeću koju regularno 
nosimo, kao obični ljudi, i damo sve od sebe da budemo poput ljudi oko nas dok vježbamo, ljudi bi 
se mogli pridružiti vježbanju i dobiti Fa.  
 
 Pitanje: Sloj transparentne, poput balona opne se već više od dvije godine rotira ispred 
mojih očiju, i postoje mnoge crne točke koje se unutra mijenjaju. Pitam se imaju li ikakve veze sa 
Misterioznim prolazom? Učitelju, ljubazno mi recite. 
 
 Učitelj: Moguće je. Ne želim objašnjavati specifična stanja bilo koje osobe. To je dobro za 
tvoju kultivaciju. 
 
 Pitanje: Imam jednogodišnju unuku miješane rase. Čuvam ju danonoćno. Kada čitam 
Zhuan Falun uvijek želi poljubiti knjigu i Učiteljevu sliku. Ne znam mogu li joj puštati Učiteljeva 
snimljena predavanja kako bi joj pomogla dobiti Fa? 
 
 Učitelj: Naravno da možeš, naravno da možeš. Djeca Dafa učenika zaista nisu ista kao 
djeca svakodnevnih ljudi. 
 
 Pitanje: Šaljem pozdrave Učitelju u ime Dafa učenika Haidian okruga u Pekingu! 
 
 Učitelj: Hvala vam! (Aplauz) 
 
 Pitanje: Što više vezanosti pronađem i eliminiram u procesu kultivacije, to više mogu 
prepoznati razne vezanosti običnih ljudi i koliko su ružne. Učitelju, molim vas recite mi, kakav stav 
moram imati prema tome? 
 
 Učitelj: To je normalno. Mnogi imaju takve osjećaje nakon što su se kultivirali neko 
vrijeme. Svaka osoba u običnom ljudskom društvu ima stvari koje su se razvile u običnom 
ljudskom društvu. Obični ljudi ih ne mogu prepoznati. Razlog zbog kojeg to možete je zato što ste 
premašili obične ljude u svojoj kultivaciji. Ali morate imati misao eliminiranja i odupiranja tim 
stvarima. 
 
 Pitanje: Prilikom prevođenja "Falun budističke škole, yin-yang daoističke škole, i sve od 
Deseterosmjernog svijeta je odraženo u Falunu," neki su preveli "Falun budističke škole" kao 
"Kotač Dharme budističke škole." Učitelju, molim vas da ukažete koja je razlika između Kotača 
Dharme i Faluna o kojem govori naš Dafa. U engleskom riječ "Dharma" se odnosi na budistička 
učenja. Učitelj nas je uputio da direktno transliteriramo "Falun" na oba mjesta koristeći pinyin. 
 
 Učitelj: Da, bolje ga je direktno transliterirati, zato jer određeni izrazi moraju biti direktno 
transliterirani. U nekim jezicima zaista je teško uhvatiti istinsko značenje "Faluna." Zato neke stvari 
ne mogu biti prevedene. To je ono što mislim. Ne možemo koristiti "Kotač Dharme" jer je unutarnje 
značenje potpuno drugačije.  
 
 Pitanje: (1) Početkom mjeseca kada sam pročitao izvještaj u World Journal novinama u 
kojem je pisalo: "Izručenje..." bio sam zaista jako tužan. Često sam stajao sam ispred Učiteljeve 
slike plakajući, te mi se pojavila misao da se vratim u Kinu i pretrpim patnju za Učitelja. 
 
 Učitelj: Mogu vidjeti srca koja svi imate. 
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 Pitanje: (2) Učitelju, molim vas recite mi, je li to zato jer nam je Učitelj dao tako puno ili 
sam tretirao te stvari sa ljudskim vezanostima? 
 
 Učitelj: Ne, nijedno od toga, nijedno od toga... Ta misao je zapravo prirodna. (Aplauz) 
 
 Pitanje: Hoću li izgubiti vrlinu ako moj muž zatraži razvod, a ja odbijem? 
 
 Učitelj: Ne možeš izgubiti vrlinu zbog onoga što drugi naprave. Ali trebaš biti u stanju 
nositi se sa takvim stvarima. Bez obzira na sve, uvijek se moraš ponašati kao praktikant, kao 
kultivator. Razvod nije dobra stvar, na kraju krajeva. Ali često je teško nagovoriti drugu osobu, te 
postane prilično teško. Ipak sve je moguće, uključujući da ti se time omogući da ukloniš određene 
vezanosti. Bez obzira na sve, moramo se dobro ponašati.   
 
 Pitanje: Nisam se dobro nosio sa studijem i svakodnevnim životom. Ako se dogodi razvod, 
smatra li se protiv moje volje? Puno sam učio Fa te se i dalje nisam mogao probiti kroz to. Mogu 
otpustiti svoje emocije i prihvatiti. Jesam li zadovoljio standarde kultivatora? 
 
 Učitelj: Mogu ti jedino reći da se ponašaš u skladu sa standardima za kultivatora. Istina je 
da postoje mnogi koji ne mogu otpustiti po tom pitanju. Znam druge učenike kojima se to desilo—
tj. razvod. Nije imalo smisla pokušavati nagovoriti drugu osobu, niti su više mogli živjeti zajedno. 
Učenik je tada pristao na razvod. Kada je druga osoba vidjela da se to stvarno događa, ta osoba se 
prestala boriti. Kada je učenik to zaista otpustio—prestajući biti svadljiv—druga osoba tada više 
nije htjela razvod. Umjesto toga rekla je: "Slobodno prakticiraj ako želiš." Takve stvari se također 
događaju. Ali ne prate svi slučajevi ovakav obrazac. Zaista smo imali ljude koji su prošli kroz 
razvod. Pa ti zaista ne mogu reći da će se tako dogoditi. Mogu ti jedino reći da se ponašaš prema 
standardima za kultivatora. Ponašajmo se dobro i vidimo kako će se stvari razvijati. 
 
 Pitanje: Kada sam prakticirao u Wuhanu, asistent na našem vježbalištu je rekao da je 
moja sestra učenica veteran, ipak ona i dalje nije prošla test požude. Mislim da nije istinski 
kultivator. To je moje razumijevanje. Je li ta interpretacija točna? 
 
 Učitelj: Mislim da ovisi o tome kako na to gledaš. Ako je bilo između muža i žene, tada ne 
možeš tako gledati, jer sam svima rekao da se kultiviraju prilagođavajući se običnom ljudskom 
društvu do maksimalne mjere. Nećemo dopustiti da naša kultivacija utječe na normalan odnos koji 
imaju muž i žena. Kultiviramo se među običnim ljudima. Kultiviraj se prilagođavajući se običnom 
ljudskom društvu do maksimalne mjere. Ako nije bilo između muža i žene, tada ta učenica ima 
ozbiljan problem.  
 
 Pitanje: Ja sam slikar i sada imam redovan posao. Nakon posla, nekada iz srca dobijem 
želju da naslikam neku sliku. Ali bojim se da ću tako izgubiti vrijeme za učenje Fa. Pa često 
potisnem tu želju. Međutim, moja obitelj i prijatelji misle da se više ne želim unaprijediti i da sam 
se odrekao izvorne aspiracije nakon što sam krenuo prakticirati Falun Gong. Trebam li se 
prilagoditi običnom ljudskom društvu, pustiti da priroda krene svojim tokom, i naslikati stvari koje 
sam želio naslikati? 
 
 Učitelj: Želim govoriti o ovome sa tobom tako da podijelim to na dva problema. Kao prvo, 
nisi dobro izbalansirao posao i učenje Fa. Da si dobro izbalansirao, ne bi utjecalo na tvoje slikanje 
ili stvaranje novog djela. Svatko od nas ima posao i svatko je član društva. I mnogi balansiraju te 
stvari jako dobro. Također, upravo sam govorio sa novinarima o ovome. Kada osoba nauči Fa, 
može li dobro slikati ako nema vezanosti? Mudrost koju ima svakodnevna osoba je ograničena. 
Muče svoje mozgove, žrtvujući jelo i san, pokušavaju studirati, razraditi kompoziciju i stvoriti nešto 
novo. I kada naprave sliku, možda i dalje nije dobra. Pošto ti, kao kultivator čija je profesija 



 29 

slikanje, imaš taj posao, moraš dobro raditi svoj posao. I dok se kultiviraš područje tvojih misli će 
se uzdići u procesu. Sa područjem misli iznad tog od običnih ljudi, za koju vrstu kompozicije ćeš 
morati izmučiti svoj mozak? Sve stvari koje želiš naslikati, način na koji se izražavaš, i tvoje 
umjetničko postignuće će zasigurno biti viši od običnih ljudi. Nije li to tako? Ali rekavši to, za 
slikanje treba vremena, znam. Ali ipak, to se može ispravno riješiti. Misli: "Učiti ću toliko Fa, i 
toliko vježbati vježbe svaki dan. Tada ću potrošiti preostalo vrijeme radeći i to je to." Radeći na 
takav način uopće neće negativno utjecati na stvari. 
 
 Također, otkrio si ovdje problem. Slikari nekada govore o "inspiraciji." Jednom kada 
inspiracija dođe, imaju poriv naslikati ju. Što će slikati? Ovisi o tome što njihove kreativne misli 
diktiraju. Naravno, ne možemo slikati nešto što ne zadovoljava standard kultivatora. Kao kultivator 
istina je da se trebaš u običnom ljudskom društvu kultivirati prilagođavajući se običnom ljudskom 
društvu do maksimalne mjere. Ali ako neke stvari nisu u mjeri ni sa moralnim standardom za 
običnu osobu, tada ih ne možemo slikati. To bi značilo stvaranje karme i činjenje nečeg lošeg, pošto 
će se to što slikaš pokazati drugima. Ako je ono što slikaš istinski dobro, tada kreni i slikaj. 
 
Odgovorio sam na sva pitanja. Time završava moje današnje odgovaranje na vaša pitanja. Želim se 
svima zahvaliti. (Dugi aplauz) 
 
Pod iskušavajućim okolnostima bilo kakve vrste, morate svi ostati čvrsti u mislima. Samo ako 
ostanete nedirnuti moći ćete se nositi sa svim situacijama. (Srdačan aplauz)  
 
  


